
Ticaret Bakanı Ömer Bolat,
“Eylülde ihracatımız yıllık yüzde

0,3 artışla 22 milyar 670 milyon dolar
olarak gerçekleşti. Cumhuriyet tarihi-
mizin en yüksek eylül ihracatına ulaş-
tık. Temmuz ayında ihracat rakamımız
yine Cumhuri-
yet tarihimizin
en yüksek 
rakamıydı.
Ağustos ayında
yine Cumhuri-
yet tarihimizin
en yüksek 
rakamıydı”
dedi. I SAYFA 6

ç

FUAR AÇILIŞINDA KONUŞTU

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Turizm barışa
katkı sağlar

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
bu yıl ilk kez düzenlenen 

İstanbul Turizm Fuarı açılış töreninde
konuştu. İstanbul’un Türkiye’nin
dünya çapındaki en büyük markası 
olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, 
turizmin ekonomik açıdan taşıdığı 

değerin yanında,
toplumların 
birbirine yakınlaş-
masını, birbirini
tanımasını 
sağlayarak, 
küresel barışa ve
dostluğa da çok
büyük katkı 
sunduğunu 
söyledi. I SAYFA 5
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Sancaktepe Belesiyesi ise
sosyal medya hesabından

olaya ilişkin bir açıklama yayınladı.
Açıklamada, devam eden inşaatta
gerekli tüm güvenlik önlemlerinin 
alındığı ifade edilerek, “Genel şantiye
bölgesinde bulunan inşaat alanında
dün gece saatlerinde 3 erkek evladımı-
zın cansız bedenine ulaşıldığı haberi

bizleri derinden üzdü. Yerleşim alanın-
dan uzak, meskun mahal dışında bir
lokasyonda bulunan inşaat alanında,
cemevi projesi için çalışmalar devam
etmekte olup, inşaatın etrafı tamamen
kapatılmış, ilgili alanda gerekli tüm
güvenlik önlemleri alınmıştır. Gerçek-
leşen bu elim olaydan dolayı derin
üzüntü içerisindeyiz” denildi. I SAYFA 9

BU ELiM OLAYDAN DOLAYI 
ÜZÜNTÜ iÇERiSiNDEYiZ!

ç

Tarihimizin en 
yüksek ihracatı

Türk Kanser Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı

Burak Duruman, meme kanserine
dikkt çekerek, “Yüzde yüz kurtulabi-
leceğimiz bir hastalıktan vefatlar hala
5'inci sırada. Kendinize olmaz olmaz
demeyin. Türk Kanser Derneği'ne
başvurun ve ücretsiz taramalarımız-
dan yararlanın. Vücudunuza
dokunun, bilin. Yeter ki erken teşhis
olabilelim. Lütfen korkmayın. Bana
olmaz dememeli” dedi. I SAYFA 5

ç

Vefatlar hala 
5'inci sırada

TBMM’de milletvekillerine
sunum yapan Merkez Bankası

Başkanı Hafize Gaye Erkan bekleme-
diği bir tepkiyle karşılaştı. CHP 
Milletvekili Veli Ağbaba, “Gazeteci
size sormuştu, o günden sonra çarşıya 
pazara çıktınız mı Sayın Başkan? 
Çarşıya pazara çıkarsanız belki sizi 
tanımazlar ama tanırlarsa teyzeler 
sizi terlikle kovalar. Çıkarsanız umarım
ki 7 bin 500 lira aylık alan emeklilerle
de karşılaşmazsınız” dedi. I SAYFA 7
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Sizi teyzeler 
terlikle kovalar!

www.gazetedamga.com.tr

Yangın, Derviş Ali Mahal-
lesi, Draman Caddesi 

üzerinde bulunan 2 katlı metruk 
binanın 2'inci katında çıktı. 2018 
yılında ev sahibinin evinde kaçak
kazı yaparak define aradığı ve
ardından ev sahibinin gözaltına
alındıktan sonra mühürlenen bina-

dan bir anda dumanlar yükseldi.
İçeriden bir kişinin çıktığını fark
eden vatandaşlar kaçmak üzere
olan şüpheliyi yakalayarak polis
ekiplerine teslim etti. Olay yerine
gelen itfaiye ekipleri, alev alev
yanan binaya müdahale ederek
yangını kontrol altına aldı. I SAYFA 3

Sancaktepe'de 2 gündür kayıp olan 3 kardeşin cansız bedeni, Hilal Mahallesi'inde bir
inşaatın su dolu temelinde bulundu. İnşaatın, İstanbul Valiliği ve Sancaktepe Belediyesi’nin
ortaklaşa inşa etmek üzere temmuz ayında temelini attığı Birlik Cemevi şantiyesi olduğu 
ortaya çıktı. Sancaktepe Belediye Meclis Üyesi İlknur Ünlü, “Şantiyenin eğreti bir kapısı var,
olaydan sonra kapattılar. Burada güvenlik önlemleri noktasında büyük ihmal var” dedi

3 CANIMIZ GiTTi
KAPI KAPANDI!

İyİ Parti lideri Meral Akşener, ittifaka kapıları tamamen
kapattı. “Kapı kapı gezip milletimizin ayağına gidece-

ğiz” diyen Akşener, “Bize bu yolda, saldıranlar olacak. Kiralık
kalemler bizi yazacak, satılık diller bizi konuşacak. Varsın
olsun. Eğer ortada, milletin zararına oynanan bir oyun varsa,

biz o oyunu bozarız. Memleketin geleceğiyle
kumar oynanıyorsa, biz o kumarı bozarız.
Kirli bir çark varsa biz o çarka çomak 
sokarız” ifadelerini kullandı. I SAYFA 7
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O KiRLi ÇARKA
ÇOMAK SOKARIZ!

Ekrem İmamoğlu

KILIÇDAROĞLU'NA TEPKİ

Bu Meclis 2 kez 
gazi olmuştur!

AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik
gündeme ilişkin değerlendirme-

lerde bulundu. Kılıçdaroğlu'nun CHP
Grup Toplantısı'nda, “Bu Meclis'e ben
Gazi Meclis demiyorum” sözlerini
hatırlatan Çelik, “Maalesef son derece
vahim bir gelişme yaşandı. Türkiye
Cumhuriyeti tarihinde ilk defa bu

kadar vahim bir
skandala imza
atıldı. Sözlerini
kınıyoruz. Bu
Meclis 2 kez gazi
olmuştur. Geli-
nen nokta vahim-
dir, Kılıçdaroğlu
adına bile üzücü”
eleştirisinde 
bulundu. 
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Ömer Çelik

YANARDAĞ TAHLİYE OLDU

2 yıl 6 ay hapis 
cezası verildi

Bir programda terörist elebaşı
Abdullah Öcalan'ı övdüğü 

gerekçesiyle “terör örgütü propagan-
dası yapmak” suçlamasıyla tutukla-
nan ve 10 yıl 6 aya kadar hapis cezası
istemiyle yargılanan gazeteci Merdan
Yanardağ, 2 yıl 6 ay hapis cezasına
çarptırıldı. Yanardağ hakkında tahliye
kararı verildi. Yanardağ savunma-
sında, “Bu
dava basın 
özgürlüğünü
ortadan kal-
dırma, Türki-
ye'yi baskıcı
ortama 
sürükleme 
davasıdır”
dedi. I SAYFA 8
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Beylikdüzü Beledi-
yesi Geçici Hayvan

Bakım Evi ve Rehabilitas-
yon Merkezi’nde farkında-

lık etkinliği düzenlendi.
Yüzlerce öğrencinin katıl-

dığı etkinlikte konuşan Bele-
diye Başkanı Mehmet Murat

Çalık, “Sokakta yaşayan canla-
rın sahiplenilmesi gerçekten çok

kıymetli, hayvan ticaretine alet 
olmamak gerekir” dedi. I SAYFA 9
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ÇaLIŞanInI
DARP 

eTmİŞ!
SOSyAL medya paylaşım-

larıyla sık sık gündeme
gelen fenomen ve iş kadını
Dilan Polat’ın bir çalışanını
darp sonucu yaralamaktan
ceza aldığı öğrenildi. İstan-

bul Anadolu Asliye Ceza
Mahkemesin'de yargıla-

nan Polat'ın 6 Mayıs
2021 yılında çalışanı

S.’yi darp ederek
yaraladığı ortaya

çıktı. yargılama
sonucu Polat, bin

500 TL para 
cezasına çarptı-
rıldı. Mahkeme-

nin hükmün
açıklanmasının

geri bıra-
kılmasına

karar 
verdiği
öğre-
nildi.
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AVRUPA
FATiHi!
Temsilcimiz Galatasaray'ın UEFA
Şampiyonlar Ligi'nde Manchester
United'ı Old Trafford'da 3-2 
mağlup etti. İki kez öne geçen
ev sahibi, Galatasa-
ray'ın baskısına
dayanamadı. 
Temsilcimiz
karşılaşmada
bir penaltı 
kaçırırken,
galibiyeti
getiren
gol 81. 
dakikada
Mauro Icar-
di'den geldi.
Bu galibiye-
tin ardından
UEFA ülke
puanı sırala-
ması da
güncellendi.
I SAYFA 14

7 yaşındaki Berat, 
9 yaşındaki Baran ve
11 yaşındaki Batuhan

Sağın kardeşler 
yapılan otopsi 

işlemlerinin ardından
gözyaşları arasında

defnedildi. Acılı baba
Ayvaz Sağın, “Oradan

bir sürü öğrenci 
geçiyor. Benim 3 tane
çocuğum gitti. Peşini

bırakmayacağız 
davacı olacağız.  

Burada hiçbir şekilde
önlem yok. Bizim 

canımız yandı 
kimsenin canı 

yanmasın” dedi

DAVACI
OLACAĞIM!

Sancaktepe'de 2 gündür
kayıp olan 3 kardeşin cansız

bedeni, Hilal Mahallesi Gülpembe
Sokak'ta bir inşaatın su dolu teme-
linde bulundu. Olayla ilgili Anadolu
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından
soruşturma başlatıldı. Acı olayın,
Sancaktepe Belediyesi ve İstanbul Va-
liliği işbirliği ile ortaklaşa inşa edilen

Birlik Cemevi projesinin şantiyesinde
meydana geldiği ortaya çıktı. Sancak-
tepe Belediyesi'nin CHP'li Meclis
Üyesi İlknur Ünlü, “Şantiyenin eğreti
bir kapısı var, olaydan sonra kapattı-
lar. Işıklandırması yok, çevreleyen
saclar kırılmış. Temele dolan su gün-
lerce çekilmemiş. Güvenlik önlemleri
noktasında büyük ihmal var” dedi. 

GÜVENLiK NOKTASINDA 
BÜYÜK BiR iHMAL VAR!

ç

Soner Tauscher ve Elif 
Madakbaş Gülener, Alman-

ya'ya göç eden birinci nesil Türk
kadınlarının karşılaştıkları zorlukları
değerlendirdi. Almanya'ya göç eden
ilk nesil Türk kadınlarının karşılaştığı
zorlukların etkileri hala devam ettiğini
belirten Tauscher, “Mesela bekarsı-
nız, kadınsınız, Türksünüz, Müslü-
mansınız ve fakirsiniz. Bunların
hepsini o dönem toplu şekilde 
gurbette yaşadığınızı düşünün. Bu
bağlamda da kadınlar erkeklerden
daha çok zorlandı” dedi. I SAYFA 10

ç

KADINLAR 

HALA
ZORDA!

Fatih'te 2018 yılında ev
sahibinin kaçak kazı 

yaparak define
aradığı yönünde 

iddialarla
gündeme 

gelen binada
yangın çıktı.

Binanın
kimliği 

belirsiz bir
kişi tarafından

yakıldığı ileri
sürüldü

SABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJSABOTAJ
SUPHESi

VATANDAŞLAR POLiSE TESLiM ETTi

ç Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Mehmet

Özhaseki, kentsel dönüşüm için 
altında 3 ayrı genel müdürlüğün
olacağı bir başkanlık kuracaklarını
bildirdi. Özhaseki, kentsel 
dönüşümde kaynak için ise hazine
arazilerine işaret etti. I SAYFA 6
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Dönüşümde 
yeni dönem

BU HaSTaLIK ÇOK
SİnSİ İLerLİyOr!

HABERİN

DEVAMI 

SAYFA 
2’DE

Ben gördüm
yaya görmedİ!

HABERİN

DEVAMI 

SAYFA 
3’TE



Toplumda ‘akciğerlerde
sertleşme’ olarak bilinen 
pulmoner fibroz tedavide
gecikildiğinde solunum

yetmezliğine yol açabilen 
bir hastalık. Üstelik en tipik

belirtisi olan nefes darlığı sinsi
bir şekilde ortaya çıkıyor ve
genellikle yavaş ilerliyor.
Hastalığın ilerlemesiyle 

birlikte nefes darlığı giderek
şiddetleniyor

G öğüs Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Nur
Dilek Bakan, pulmoner fibroz hastalı-
ğında erken teşhis ve tedavinin yaşamsal

öneme sahip olduğuna dikkat çekerek, “Günü-
müzde bu hastalığın henüz kesin çözümü olmasa da
akciğerlerde oluşan hasarın ilerlemesini önlemek,
semptomları en aza indirerek hastanın yaşam kalitesini
yükseltmek mümkün olabiliyor. Tedaviye erken dö-
nemde başlandığında fibrozun ilerlemesini durdur-
mada veya yavaşlatmada daha etkili sonuçlar alınıyor.
Erken teşhis için nefes darlığı şikayetinde zaman kay-
betmeden mutlaka hekime başvurulmalıdır” dedi. 

Rakam daha yüksek

“Pulmoner fibroz, yani akciğer fibrozu geliştiğinde, ak-
ciğerlerin iç yüzeyini kaplayan hava kesecikleri ve akci-
ğer dokusunun destekleyici yapıları zarar görüyor”
diyen Bakan, “Akciğerin bu yapılarının kalınlaşıp sertle-
şerek esnekliğini kaybetmeleri, içimize solunumla çekti-
ğimiz oksijenin kanımıza geçişine engel oluyor. Bunun
sonucunda nefes darlığı gelişmeye başlıyor ve ilerle-
yince solunum yetmezliğine neden olabiliyor. Dünyada
tanı konulan 1-1 buçuk milyon pulmoner fibroz hastası
olduğu belirtiliyor. Ancak tanı konulmamış hastalar da
düşünüldüğünde gerçek rakamın daha yüksek olduğu

tahmin ediliyor. Türk Toraks Derneği’nin yaptığı
araştırmaya göre; ülkemizde her yıl yaklaşık 4 bin
kişiye pulmoner fibroz tanısı konuluyor” ifadelerini
kullandı. 

Pek çok sebebi olabiliyor

Pulmoner fibroza neden olabilen pek çok etken oldu-
ğunu belirten Bakan, “Bağdokusu hastalıkları (roma-
toid artrit, skleroderma gibi),  çeşitli kimyasal gazlar
gibi mesleksel veya çevresel maruziyetler ya da  bazı
ilaçlar bu hastalığa en sık yol açan nedenler. Pulmoner
fibroza sebep olabilecek bir etken bulunamazsa “idyo-
patik pulmoner fibroz” olarak adlandırılıyor. Bilgisa-
yarlı tomografi, solunum fonksiyon testleri,
bronkoskopi ile akciğerden alınan yıkantı sıvısı veya bi-
yopsi ile nadiren cerrahi akciğer biyopsisi de hastalığın
teşhisinde kullanılan en önemli araçları oluşturuyor”
diye konuştu. 

Çok önemli bir belirti

Konuşmasını, “Nefes darlığı, öksürük, morarma, yor-
gunluk ve kilo kaybı, bu hastalığın başlıca belirtilerini
oluşturuyor” şeklinde sürdüren Prof. Dr. Nur Dilek
Bakan, nefes darlıgı̆nın genellikle sinsi sȩkilde ortaya
çıktığını ve giderek ilerlediğini vurgulayarak, “Hastalığın

erken evrelerinde belirtiler pek anlaşılmıyor. En tipik ya-
kınması olan nefes darlığı erken evrelerde ancak merdi-
ven çıkmak ve koşmak gibi zorlu aktivitelerde gelişiyor.
Hastalar hekime başvurduklarında sıklıkla altı ay veya
daha uzun bir sur̈edir var olan nefes darlıgı̆ndan yakını-
yorlar. Bu nedenle hastalığın tanı ve tedavisinde gecik-
meler yaşanıyor. Nefes darlığı çok önemli bir belirtidir,
her durumda hekime başvurmayı gerektirir” açıklama-
sını yaptı.   

Hastaya göre değişebiliyor 

Pulmoner fibrozun klinik seyri değişken olduğu için
nasıl ilerleyeceğini öngörmek genellikle zordur. Aynı
pulmoner fibroz tipine sahip hastaların doğal seyri dahi
değişkenlik gösterebiliyor; bazı hastalarda daha hızlı
kötüleşme yaşanırken, bazılarında ise daha durağan bir
seyir görülüyor. Prof. Dr. Nur Dilek Bakan, bu nedenle
pulmoner fibrozun tedavisinin kişiye özel olarak plan-
landığına işaret ederek “Günümüzde bu hastalığı ta-
mamen durduracak bir tedavi henüz mevcut değil.
Akciğerlerde oluşan hasar da geri döndürülemiyor. Do-
layısıyla akciğerde gelişen hasarın ilerlemesini önlemeyi
amaçlayan tedaviler uygulanıyor. Tedaviye rağmen iler-
leyen durumlarda ise kesin çözüm için akciğer nakli ge-
rekebiliyor” dedi.  
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BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK BU HASTALIK 
ÇOK SİNSİ 
İLERLİYOR!

KAPALI ALAN

RiSKLi!
İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Barış Doğukan Işıkoğlu,
sonbaharın gelmesiyle enfeksiyon hastalıklarında artış
yaşandığını söyleyerek “Kapalı alanlarda hasta bireylerle
vakit geçirilmesi durumunda özellikle havalandırma
koşullarını sağlayamazsak karşılaşılan virüs yükü fazla
olacağı için bulaş riski artacaktır” dedi.

Güven Hastanesi'nden İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Barış
Doğukan Işıkoğlu, havaların soğumasıyla üst solunum
yolu enfeksiyonlarıyla hastanelere başvuruların arttı-

ğını söyledi. Dr. Işıkoğlu, “Başta alerjiler, astım, üst ve alt solu-
num yolları enfeksiyonları (soğuk algınlığı, grip, domuz gribi,
RSV), artritler (özellikle osteoartritler), güneşten daha az yarar-
lanmamız üzerine vitamin D eksikliği, özellikle insanları sonba-
har ve kış dönemi etkileyen mevsimsel duygu durum bozukluğu,
ayrıca yine bu durumla ilişkili olabilecek mide-bağırsak hastalık-
ları (gastrit, reflü, huzursuz bağırsak sendromu) olmak üzere bir-
çok hastalık bu dönemde alevlenebilmektedir. Ayrıca sonbahar
mevsiminde değişken hava şartları vücut düzenini de etkilemek-
tedir. Havaların soğumaya veya ısınmaya başlamasıyla birlikte
gün içi sıcaklıklarındaki ani yükselme ve düşmelere vücudumuz
hemen uyum sağlayamaz. Bu uyumu sağlamak için çalışırken
vücudumuz refleks olarak kaslarımızı kullanır ve dolayısıyla yo-
rulur. Özellikle kış dönemlerinde D vitamini gibi bağışıklık sistemi
için önemli olan vitaminlerin eksikliği bağışıklık sistemini zayıfla-
tır” diye konuştu.

Önemli bir etken

Kapalı alanlarda daha çok vakit geçirilmeye başlanmasının da
enfeksiyon riskini artırdığını ifade eden Dr. Işıkoğlu, “Havaların
soğumasıyla birlikte daha çok kapalı alanlarda zaman geçirme-
miz ve bu alanlarda çok fazla kişinin aynı anda bulunması
önemli bir etkendir. Ayrıca havalandırma önlemlerinin alınma-
ması da bu durumu fazlasıyla tetikleyen ayrı bir olaydır. Hava
soğuk bile olsa aralıklı olarak hem evimizi hem ofisimizi hem de
ortak zaman geçirilen kafe-restoran gibi mekanları uygun şe-
kilde havalandırmalıyız. Bu ortamlarda hasta bireylerle vakit ge-
çirilmesi durumunda özellikle havalandırma koşullarını
sağlayamazsak karşılaşılan virüs yükü fazla olacağı için bulaş
riski artacaktır” ifadelerini kullandı. 

Maske takılmalı

Dr. Işıkoğlu, KOAH ve astım hastalarına da uyarılarda bulunarak
“Kuru ve soğuk havaların özellikle havayolunu kurutması nede-
niyle geçirilmesi olası üst ve alt solunum yolu enfeksiyonlarını
tetiklemekte; KOAH ve astım hastaların özellikle kapalı alanlar-
dan ve kalabalık ortamlardan kaçınması gerekmektedir. Bu or-
tamların sıklıkla havalandırılması, bu ortamlarda mümkün
olduğu ölçüde maske takılması ve sosyal mesafenin sağlan-
ması, sarılma-tokalaşma gibi eylemlerden uzak durulması öneri-
lir. Ayrıca sağlıklı ve dengeli beslenme, başta yürüyüş olmak
üzere spor ve egzersizlerinin ihmal etmemeleri hastalıkla karşı-
laştıklarında güçlü bir bağışıklıkla mücadele etmelerine yardımcı
olacaktır. Son olarak da özellikle doğal yöntemlerle almalarını
tercih ettiğimiz şekilde C vitamini destekleri almaları önemli ola-
caktır. Bunların dışında yapılacak kontrollerinde saptanan vita-
min eksikliklerini de doktorları tarafından önerilen şekilde
kullanmaları gerekmektedir. Hasta ve hasta yakınlarının grip
aşısı olması ise hem hastalıkların kendileri açısından ağır geçi-
rilmesini engelleyebileceği gibi hem de çevresinde bu hastalık-
ları olan hastalara bu hastalıkların bulaşmasını engelleyecektir”
dedi. DHA

DÜNYA çapında kadınları
etkileyen en yaygın kanser
türü ve kansere bağlı en

fazla ölümün ise meme kanserinden
olduğu biliniyor. Bu nedenle dünyada
her sene Ekim ayı boyunca, meme
kanserine yönelik farkındalık yaratma
ve bilinçlendirme etkinlerine yer verili-
yor. Altınbaş Üniversitesi de Cumhu-
riyetimizin 100. yılı anısına çıkardığı
100 kitap serisinden Dr. Hüseyin Ak-
yol’un hazırladığı “50 Soruda Meme
Kanseri” kitabı ile bilinmesi gereken
en önemli konulara değindi. Kitap iç-
eriği ile ilgili bilgi veren Altınbaş Üni-
versitesi Tıp Fakültesi Öğretim Üyesi,
Dr. Hüseyin Akyol, Dünya Sağlık Ör-
gütü’nün 2020 yılına dair paylaştığı
en son verilere göre dünya çapında
2,3 milyon kadına meme kanseri teş-
hisi konulduğunu belirtti. Meme kan-
serine bağlı 685 bin ölüm
kaydedildiğini söyleyen Dr. Hüseyin
Akyol, ülkemizde ise kanser olan her

dört kadından birinin meme kanseri
olduğunu açıkladı.

Ekonomiyi de korur

Küresel meme kanseri kontrolünü,
toplumsal cinsiyet eşitliği ve bir insan
hakları sorunu olarak değerlendiren
Dr. Akyol, “Kadınlar toplumda mer-
kezi roller oynarlar. Kadınları meme
kanserinden korumak aynı zamanda
ailelerini, toplulukları ve bir bütün
olarak ekonomiyi de korur” dedi.
Meme kanseri ölümlerinin yüzde
70'ten fazlasının 70 yaşın altındaki bi-
reylerde meydana geldiğini ayrıca
düşük ve orta gelirli ülkeleri de daha
fazla etkilediğini dile getirdi. Akyol,
meme kanseri gelişme riskinin, ilerle-
yen yaş, obezite, alkol tüketimi, ailede
meme kanseri küsü, radyasyona
maruz kalma, üreme öyküsü ve hor-
monal geçmiş ve tütün kullanımı gibi
faktörlere bağlı olduğuna kaydetti.
HABER MERKEZİ

2.3 milyon kadın 
meme kanserİ!

SONBAHARI karşıla-
maya hazırlanırken fizik-
sel aktiviteler azalıyor,

havaların da soğumasıyla enfeksi-
yon riski artıyor. Tatil döneminin
bitmesi, okulların açılması, işe dö-

nüşlerin artması ve COVID-19’un
mutasyona uğramış bir alt var-
yantı olarak tanımlanan Eris Var-
yantı faktörü de dikkate
alındığında, bu dönemde bağışık-
lık sisteminin güçlü kalmasına çok
dikkat edilmesi gerektiğini belirten
Beslenme ve Diyet Uzmanı Tuba
Örnek, “Bağışıklık sistemimizi
baskılayan ve zayıf düşüren fak-
törler; hatalı beslenme alışkanlık-
ları, hareketsiz yaşam, sigara,
uyku düzensizliği ve stres gibi
yaşam tarzımızla ilgili maddeler-
dir. Bu maddeleri hayatımızdan
çıkarmadan, bağışıklık güçlendi-
ren takviyeler tek başına hiçbir işe
yaramaz. Ancak yaşam tarzınızda
sağlıklı yaşama dair değişiklikler
kalıcı olarak yapılandırıldığında,
doğru kişiye doğru takviyeler bağı-
şıklığın güçlenmesine yardımcı
olur” açıklamasında bulundu.

Bağışıklığınız
zayıflamasın!
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İstanbul Anadolu Cumhuriyet Başsav-
cılığı, 2 ayrı kişi tarafından yapılan suç
duyurularının ardından borç verdiği kişi-

lerden yüksek faizle geri ödeme tahsil eden tefeci-
lerle ilgili soruşturma başlattı. Suç duyurusunda
bulunanlardan birinin ağabeyiyle birlikte borç para
aldıktan sonra şüpheliler tarafından gelen baskı-
lara dayanamayan ağabeyinin intihar ettiği mağ-
dur kişinin ise 3 milyon zarara girdiği, diğer
şikayetçi kişinin ise arkadaşlarıyla birlikte yine yük-
sek faizle geri ödemeli olarak borç para aldığı, ar-
kadaşları da borcu ödemeyince bütün ödemeleri
baskı ve tehditle tek başına ödediği, yaklaşık 50
milyon lira zararı olduğu tespit edildi.

14 şüpheli gözaltında

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Mali Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü 2 ayrı kişiden gelen suç duyu-
rularını değerlendirerek konuyla ilgili inceleme
başlattı. Yapılan çalışmalarda mağdurlara borç para
verip yüksek faizle geri isteyen 14 şüpheli tespit
edildi. Şüphelilere yönelik bu sabah çok sayıda ad-
rese eş zamanlı operasyon düzenledi. Operasyonda
14 şüpheli gözaltına alındı. Şüphelilerin adresle-
rinde yapılan aramalarda 2 ruhsatsız tabanca, 1 av
tüfeği, 1 kurusıkı tabanca, 1 ruhsatlı tabanca, bu ta-
bancalara ait çok sayıda fişek, 180 bin lira nakit
para, müştekilere ait çok sayıda çek-senet ve sözleş-
meler ile borçlu kişilerin isimleri ile borç miktarları-
nın yazılı olduğu ajandalar ele geçirildi. Şüpheliler
işlemleri için emniyete götürüldü. DHA

Kaza, dün akşam saatlerinde Haraççı-
Hadımköy Yolu Caddesi üzerinde mey-
dana geldi. Caddenin karşısına geçmeye

çalışan iki kadın, trafiğin durduğu an karşıya geç-
mek için yürümeye başladı. Bir hafriyat kamyonu-
nun önünden geçen kadınlar, bu sırada kamyonun
hareket etmesi üzerine araçtan kaçamadı. Kamyo-
nun çarptığı kadınlardan Hanife Memiş yol kena-
rına savrulup hafif şekilde yaralanırken, Sevim
Şenkal ise kamyonun altında kalarak yaşamını yi-
tirdi. İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi. Yaralı Memiş hastaneye
kaldırılırken, arkadaşı Sevim Şenkal'ın cansız bedeni
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Polis kaza ile
ilgili çalışma yaparken, çalışma sırasında Haraççı-
Hadımköy Yolu Caddesi trafiğe kapatıldı. Kaza anı
cadde üzerinde bulunan bir iş yerinin güvenlik ka-
merası tarafından saniye saniye görüntülendi. Gö-
rüntülerde duran trafiği fırsat bilen kadınların
ellerindeki pazar arabasıyla birlikte yolun karşısına
geçmeye çalıştığı esnada, hareket eden hafriyat
kamyonunun altında kaldığı ve çevredeki vatandaş-
ların kaza yerine doğru koştuğu görüldü. DHA

Y angın, saat 22.00 sıra-
larında Derviş Ali Ma-
hallesi, Draman

Caddesi üzerinde bulunan 2
katlı metruk binanın 2'inci ka-
tında çıktı. 2018 yılında ev sa-
hibinin evinde kaçak kazı
yaparak define aradığı ve ar-
dından ev sahibinin gözaltına
alındıktan sonra mühürlenen
binadan bir anda dumanlar
yükseldi. Çevredekiler, dumanı
görerek önce 112 ekiplerine ih-
barda bulundu, ardından yan-
gına müdahale etmek üzere
binanın yanına gitti. İçeriden
bir kişinin çıktığını fark eden
vatandaşlar kaçmak üzere
olan şüpheliyi yakalayarak
polis ekiplerine teslim etti.
Olay yerine gelen itfaiye ekip-
leri, alev alev yanan binaya
müdahale ederek yangını kont-
rol altına aldı.

Kameraya yansıdı

Bizans döneminde manastır

olarak inşa edilen ve 1628 yı-
lında Sultan 4. Murat'ın ca-
miye çevirdiği Kefevi
Camii'nin bitişiğinde olan yan-
gın, camiye sıçramadan kont-
rol altına alınarak söndürüldü.
Öte yandan bir vatandaşın, ca-
minin çatısına çıkarak alevlere
hortumla su tuttuğu anlar cep
telefonu kamerasına yansıdı.

Hazine aradılar

Mahalle sakini Ayşe Bostan,
“Bu mahallenin 50 yıllık kom-
şusuyum, bu mahalle önceden
çok güzeldi. Bina satıldı, alan-
lar hazine aradılar. Caminin
altına kadar kazdılar. Çok
kavga çıkardı, hapis yattı.
Sonra giren hırsızlar, bir şeyler
çaldılar sürekli. Bu yangının
başımıza geleceğini hep bekli-
yorduk ve geldi. İçeride garip
biri yatıyordu, o yaktı her-
halde. Küçük tüple giriyordu
içeriye. Onu da polisler aldı,
götürdüler" dedi. DHA

İstanbul'da sabah saat-
lerinde birçok metrobüs
durağında ve üst geçitte

yoğunluk yaşandı. İşe ve okula git-
mek isteyenler aşırı yoğunlukla karşı-
laştı. Üst geçitlerde başlayan
yoğunluk nedeniyle duraklara ulaş-
makta güçlük çeken yolcular, metro-
büse binmekte de zorlandı. Üsküdar
Altunizade, Kadıköy Uzunçayır ve
Söğütlüçeşme duraklarında yoğunluk
dikkat çekti. Metrobüse binmek iste-
yenler, turnike bölgesindeki yoğunluk
nedeniyle ilerlemekte güçlük çekti.
Metrobüs duraklarında yaşanan yo-
ğunluğa bazı vatandaşlar tepki gös-
terdi.

10 dakikada çıkamam!

Küçükçekmece Beşyol Metrobüs Du-
rağında da yoğunluk yaşandı. Ancak
buradaki yoğunluğa İstanbul Büyük-

şehir Belediyesi'nin (İBB) yenileme
çalışmasının neden olduğu belirtildi.
Beşyol Metrobüs durağındaki üst
geçit merdivenleri yenileme çalışma-
ları kapsamında kaldırıldı. Sabah sa-
atlerinde okula ve işe gitmeye çalışan
yolcular üst geçitte dakikalarca bek-
ledi. Metrobüsten inen Reyhan Öz-
kaya, "Girişte tabelaya koymuşlar,
"Küçükcekmece'ye hoş geldiniz". Bu
hoşluğu göstersin bize. Kalabalık
değil rezillik artık insanların burnun-
dan getiriyorlar" dedi. Üst geçitten
geçmeye çalışan Ahmet Hasan ise,
"Bu çok büyük bir sıkıntı, çok kalaba-
lık, hem mahalleli rahatsız oluyor.
Buradan aşağıya merdiven verecekler,
merdiven üniversiteye girecek bu
kadar basit. Burayı 10 günde yapar-
lar. Florya'da işlerim var. Bu kalabalı-
ğın içinden 10 dakikada çıkamam"
ifadesini kullandı. DHA

Ben gördüm yaya görmedi!

Fatih'te 2018 yılında ev sahibinin kaçak kazı yaparak define aradığı yönünde iddialarla gündeme
gelen binada yangın çıktı. Binanın kimliği belirsiz bir kişi tarafından yakıldığı ileri sürülürken, polis
1 kişiyi gözaltına aldı. Yangın, binanın yanındaki Tarihi Kefevi Camii'ne sıçramadan söndürüldü.

Kadıköy'de sivil trafik ekipleri drone destekli denetim yaptı. Denetimlerde
yayalara yol vermeyen 3 sürücüye toplam 5 bin 937 lira ceza yazıldı. Ceza
yazılan hafif ticari araç sürücüsü, "Ben yayayı gördüm yaya beni görmedi.
Yayanın üstünlüğü varsa benim de üstünlüğüm var" diyerek tepki gösterdi

SABOTAJ SuPHESı

Duraklarda yoğunluk 
İstanbul'da sün sabah saatlerinde bazı metrobüs durakları ile üst

geçitlerde kalabalık ve uzun kuyruklar oluştu. İşe ve okula gitmek
isteyenler dakikalarca metrobüse binebilmek için bekledi

KadıKöy Söğütlüçeşme
Caddesi'nde Trafik De-
netleme Şube Müdürlü-

ğü'ne bağlı sivil trafik ekipleri,
yayalara yol vermeyen sürücülere
yönelik denetim yaptı. Denetime
drone ile havadan da destek ve-
rildi. Denetimlerde yayalara önce-

lik vermediği tespit edilen araç sü-
rücülerine ceza yazıldı. Yayalara
yol vermeyen 3 sürücüye kişi başı
bin 979 lira olmak üzere toplam 5
bin 937 lira ceza yazıldı. Denetim-
lerde ceza yazılan hafif ticari araç
sürücüsü yayaya yol verdiğini söy-
leyerek yazılan cezaya itiraz etti.

Ceza yazılan hafif ticari araç sürü-
cüsü polis ekiplerine akşama kadar
adamın keyfini mi bekleyeceğim di-
yerek tepki gösterdi. Sürücü, "Ben
yayayı gördüm, yaya beni görmedi.
Paraya ihtiyacınız var sizin galiba.
Yayanın üstünlüğü varsa benim de
üstünlüğüm var" dedi. DHA

Tefecilere 
operasyon

Kamyonun 
altında kaldı

İstanbul’da farklı kişilere borç ve-
rerek yüksek faizle geri ödeme is-
teyen tefecilere yönelik operasyon
düzenlendi. Operasyonda 14 kişi
gözaltına alınırken şüphelilerin
adreslerinde yapılan aramada çok
sayıda çek ve senet ele geçirildi.

Arnavutköy'de yolun karşısına geç-
meye çalışan 2 kadından biri hafri-
yat kamyonunun altında kaldı. Bir
süre kamyonun altında sürüklenen
Sevim Şenkal, hayatını kaybetti.
Kaza anı bir iş yerinin güvenlik ka-
meralarına saniye saniye yansıdı

Avcılar'da 3
katlı bir bina-
nın çatısında

iddiaya göre onarım ça-
lışmaları sırasında yan-
gın çıktı. Yangında çatı
tamamen kullanılamaz
hale geldi. Cihangir Ma-
hallesi Yelken Sokak'ta
bulunan 3 katlı binanın
çatısında onarım çalış-
ması yapılırken, yangın
çıktı. Ahşap çatı alev
alev yanmaya başladı.
Görenler itfaiye ve polis
ekiplerine ihbarda bu-
lundu. Kısa sürede gelen
itfaiye yangına müda-

hale etti. Çatılarının yan-
dığını görüp sinir krizi
geçiren bir kişi güçlükle
sakinleştirildi. Fenalaşan
yaşlı bir adam da Avcılar
Murat Kölük Devlet
Hastanesi'ne kaldırıldı.
İtfaiye ve polis ekipleri
yangının kesin çıkış ne-
denini belirlemek için
çalışmaya başlattı. Yan-
gının çıkışını gören bir
kadın, "Çatı onarılı-
yordu. Tüp de kullanı-
yorlardı. Birden alevler
yükseldi. İtfaiye gelip
müdahale etti" dedi.
DHA

Apartmanın 
çatısı yandı
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S ürekli söyledim yine söylüyorum. “Biz-
ler Ak parti ile uğraşırken CHP’nin içi-
nin boşaltıldığını göremedik.” Çünkü

asıl hatayı CHP içinde yer alan herkesi Ata-
türkçü olarak görmekle yaptık. “Nasılsa biz-

den” diyerek rotamızı Atatürk ve onun kur-
duğu cumhuriyetle hesaplaşma derdinde olan-
lara çevirdik.

Ki bunun aksi olsaydı bugün Cumhuriye-
tin kazanımlarını gözardı ettiği için eleştir-
diğimiz Ak parti gibi Atatürk’ün CHP’sini
Y-CHP yapanları, Atatürk’ün askeri olma-
dığını söyleyenleri alkışlamak yerine eleşti-
riyor olurduk. Eğer eleştirebilseydik 1978
yılında yani bundan tam 48 yıl önce CHP’yi
iktidar yapan Rahmetli Bülent Ecevit'ten
sonra ne Sayın Baykal’ın ne de Sayın Kılıç-

daroğlu’nun CHP’ye en ufak bir katkısının
olmadığı görülürdü. 

Bizim de inadına Baykal ve inadına Kılıç-
daroğlu diyenlerin hem CHP’liliğini hem de
Atatürkçülüğünü sorgulamamıza gerek kal-

mazdı. CHP Genel Başkan Yardımcısı Eren
Erdem’in “Kemal Bey’in tek rakibi Recep Tay-
yip Erdoğan değildi. 

Sayın Kılıçdaroğlu aynı zamanda Macaris-
tan Başbakanı Viktor Orban, Rusya Devlet
Başkanı Vladimir Putin ve bu ülkenin valile-
riyle, kaymakamlarıyla, jandarmasıyla değil
aynı zaman da 7 düvele karşı mücadele etti”
açıklamasını yaptı. Burada ki düvel kelimesi
dikkat çekti. Benim asıl merak ettiğim konu ‘7
düvelle mücadele etti’ cümlesini Eren Erdem,
Sayın Kılıçdaroğlu için değil de Ak Partili biri

Sayın Cumhurbaşkanı için sarf ediyor olsaydı
‘hayırdır hacı abi sen kiminle kimi kıyaslıyor-
sun’ diyerek ortalığı ayağa kaldıracaktık. 

Hemen akabinde de CHP İstanbul İl Baş-
kanı adayı Cemal Canpolat, katıldığı bir tel-
evizyon yayınında CHP Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu'nun oturduğu koltukla Mustafa
Kemal Atatürk'ün oturduğu koltuğun aynı ol-
duğunu belirterek, "Kılıçdaroğlu'na saldırmak,
Mustafa Kemal'e saldırmaktır" dedi. 

Sonrasında sözlerinin çarpıtıldığını iddia
etse de bu ifadeler kabul edilebilir değil...

CHP’nin içi
boşaltıldı! www.gazetedamga.com

Hakan SÖNMEZ
hknsnmz59@hotmail.com

Sancaktepe Hilal Mahallesi Karşı-
yaka Caddesi'nde pazartesi günü
saat 17.00 sıralarında 3 çocuk

kayboldu. Okula gitmedikleri öğrenilen
ve sokakta oyun oynayan 7 yaşındaki
Berat, 9 yaşındaki Baran ve 11 yaşındaki
Batuhan Sağın kardeşlerden haber alı-
namaması üzerine ailesi polise giderek
kayıp başvurusunda bulunmuştu. İhbar
üzerine harekete geçen Sancaktepe İlçe
Emniyet Müdürlüğü ve Çocuk Şube
Müdürlüğü ekipleri kayıp çocukları bul-
mak için çalışma başlattı.

Detaylı inceleme yaptı

Polis ekipleri aynı mahallede Gülpembe
Sokak'ta bir inşaattan gelen ihbar üze-
rine çalışma başlattı. İnşaatın güvenlik
görevlisinin ceset gördüğü ihbarı üzerine
polis ve itfaiye ekipleri, su dolu inşaat te-
melinde incelemeye başladı. İtfaiye ekip-
leri inşaatın temelindeki suyu tahliye
ederken, gece yapılan çalışmalar so-

nunda 3 çocuğun cansız bedenine ula-
şıldı. Çocukların önceki gün sokakta
oyun oynarken kaybolan 7 yaşındaki
Berat, 9 yaşındaki Baran ve 11 yaşındaki
Batuhan Sağın kardeşler olduğu tespit
edildi. Polis olay yerinde inceleme ya-
parken, acı haberi alan aile ise olay ye-
rine geldi. Olay yeri inceleme ekipleri,
inşaat ve çevresinde detaylı inceleme
yaptı. Çocukların cenazeleri inşaatın su
dolu temelinden çıkarılarak cenaze aracı
ile Adli Tıp Kurumu Morguna 
gönderildi. 

Peşini bırakmayacağız

Ailenin bulunduğu evde acılı baba
Ayvaz Sağın taziyeleri kabul etti. 3 çocu-
ğunu kaybeden Sağın’ın olayda ihmal
olduğunu ve davacı olacaklarını belirtti.
Baba Sağın, "Okulun kamera kayıtlarına
baktığımızda çocukların aşağıya doğru
yöneldiğini gördük. Aşağıya gittiğimizde
suyun yüzeyinde boğulmuş vaziyette 1

tanesini gördük. Umudumuz diğer ço-
cukları bulmaktı. İtfaiye ekipleri geldi
suyu çektiler, sular çekilince diğer 2 ço-
cuğunda orada olduğunu gördük. İhmal
var oraya gittiğimizde kısa bir saç var
topu düşmüş topu alayım derken biri
girmiş diğerleri de peşinden girmiş 3’de
boğulmuş gerekli yerlere şikayette bulu-
nacağım zaten Orası okul yaya yolu
benim çocuklarım gitti, başkasının ço-
cuklarıda var. Oradan bir sürü öğrenci
geçiyor kimse istemez çocuğunun böyle
bir duruma düşmesini benim 3 tane ço-
cuğum gitti. Peşini bırakmayacağız da-
vacı olacağız. Orası alçak bir yer bakılsa
çocuğun suyun yüzeyinde olduğu görü-
lüyor. Burada hiçbir şekilde önlem yok
zaten gereken davayı da açacağım bizim
canımız yandı kimsenin canı yanmasın.
2018 yılında yüksek ateşten 1 çocuğu-
muzu da kaybettik, bu 4’cü çocuk 
oldu. Yapacak bir şey yok Kader 
ama ihmalde var" dedi. DHA

İhtiyaçlarını 
karşılıyoruz

Elleriyle
beslediler

esenyurt Belediyesi'nden yapılan açık-
lamada, “Adresi belirlenen evleri tek tek
ziyaret eden belediye ekipleri hasta yatağı

ve tekerlekli sandalyeleri vatandaşların evlerine bıra-
karak, onların sorun, talep ve önerilerini de dinliyor.
Bu hizmetlerden memnun olduklarını ifade eden va-
tandaşlar ise Esenyurt Belediye Başkanı Kemal
Deniz Bozkurt’a teşekkür ediyor” ifadeleri kullanıldı. 
Hizmetlerin aralıksız devam edeceğini belirten Esen-
yurt Belediyesi personeli Yıldırım Acar, “Esenyurt
Belediyesi olarak hasta, yaşlı ve engelli vatandaşları-
mızın yanındayız. Başta vatandaşlarımızın ihtiyaçla-
rını belirliyoruz, ondan sonra da ilçe genelinde
dağıtımımızı gerçekleştiriyoruz. Vatandaşlar bizi gö-
rünce çok mutlu oluyorlar, bizleri çok güzel karşılı-
yorlar. Onları mutlu etmek için var gücümüzle
çalışacağız” dedi.

Bozkurt’a teşekkür

Belediyenin tekerlekli sandalye hizmetinden yararla-
nan Fesih Topdemir ise “Esenyurt Belediye Başkanı
Kemal Deniz Bozkurt’a teşekkür ederim. Gözümüzü
yollarda bırakmıyor. Sorunlarımızı dinleyerek, o so-
runlara çözümler buluyor. Bugün buraya belediye
ekipleri geldi ve bana tekerlekli sandalye getirdiler. Bu
durumdan çok memnun kaldım. Artık hayatım daha
da kolaylaşacak” açıklamasını yaptı. 
HABER MERKEZİ

Bağcılar Belediyesi Hayvan Barınma
ve Müşahede Merkezi, 4 Ekim Hayvan-
ları Koruma Günü kapsamında bugün

özel misafirlerini ağırladı. Barınağı gezen İstoç İlköğ-
retim Okulu öğrencilerine Bağcılar Belediye Başkan
Yardımcısı Mehmet Şirin de eşlik etti. Çocuklara
hayvan sevgisini aşılamak ve can dostlarımızın
yaşam ortamlarını gözlemlemek amacıyla düzenle-
nen etkinlikte eğlenceli dakikalar yaşandı.

Sunum yapıldı

Sokak hayvanlarının bakım ve tedavilerinin yapıldığı
alanları dolaşan ilkokul öğrencilerine veterinerler ta-
rafından farklı kategorilerde bilgilendirmeler de ya-
pıldı. Tedavi ve rehabilitasyon, hayvan toplama nakil
aracı ve acil müdahale ve nakil aracının tanıtımı, bes-
leme ve bakım konularında sunum gerçekleştirildi.
Hayvanların toplanma aşaması, tedavi süreçleri ve
sahiplendirilmesi de aşamalar halinde öğrencilere
anlatıldı. Yapılan sunumlardan sonra öğrenciler elle-
riyle hayvanları besledi. Kedileri ve köpekleri besle-
yen çocukların mutluluğu gözlerinden okundu.
Ayrıca barınağı gezen öğrencilerin her birine 100 gr
dostluk maması hediye edildi. HABER MERKEZİ

Esenyurt Belediyesi'nden yapılan
açıklamada, ilçe genelindeki hasta,
engelli ve yaşlı vatandaşların teker-
lekli sandalye ve hasta yatağı ihti-
yaçlarının karşılandığı belirtildi

4 Ekim Hayvanları Koruma Günü
Etkinliği sebebiyle Bağcılar Beledi-
yesi Hayvan Barınma ve Müşahede
Merkezi’ni ziyaret eden İstoç İlköğ-
retim Okulu öğrencileri, kedileri 
ve köpekleri elleriyle besledi

KKTC’ye hoş geldiniz

Sancaktepe'de kaybolan 7
yaşındaki Berat, 9 yaşındaki

Baran ve 11 yaşındaki
Batuhan Sağın kardeşlerin

cansız bedeni, inşaatın su
dolu temelinde bulundu.

Acılı baba, “Oradan bir sürü
öğrenci geçiyor kimse iste-

mez çocuğunun böyle bir
duruma düşmesini benim 3

tane çocuğum gitti. Peşini
bırakmayacağız davacı
olacağız” diye konuştu

Sancaktepe’de Pazartesi akşlamı
kaybolan 7 yaşındaki Berat, 9 yaşın-
daki Baran ve 11 yaşındaki Batuhan
Sağın kardeşlerin cansız bedenleri,
aynı mahalledeki inşaatın su dolu
temelinde bulunmuştu. 3 kardeşin
hayatnı kaybettiği olayla ilgili Ana-
dolu Cumhuriyet Başsavcılığı tara-
fından soruşturma başlatıldı. Bu
arada 3 kardeşin cenazeleri Adli
Tıp'tan alındı. 3 kardeşin cenazesi
otopsi işlemleri için Yenibosna'da
bulunan Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Daha sonra 3 masum
dün İstanbul'da toprağa verildi. 

SORUŞTURMA
BAŞLATILDI

Ayvaz Sağın 

Silivri Belediyesi heyeti, kardeş şehir KKTC İskele Belediyesinin davetlisi olarak 5. Kültürlerin Kaynaşması
etkinliğine katıldı. Etkinlikte konuşan KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, “Bu güzel günde Silivri’den 
gazilerimiz de bizimle birlikte. Kendilerini buradan selamlıyorum. KKTC’ye hoş geldiniz” diye konuştu

İskele Belediyesi tarafından
bu yıl 5.’si düzenlenen Kültür-
lerin Kaynaşması Etkinliği, bir-

çok farklı ülkeden temsilcilerin
katılımcıyla gerçekleştirildi. Silivri Beledi-
yesi, kardeş şehri Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti (KKTC) İskele Belediyesi-
nin davetlisi olarak etkinlikte yer aldı. Et-
kinlikte bir stant açan Silivri Belediyesi;
kendi arazilerinde yetiştirdiği doğal tarım
ürünlerini, Silivri Belediyesinin kültürel
faaliyetlerini ve Silivrili kadınların el
emeği göz nuru ürünlerini sergiledi. Silivri
Belediyesi standı KKTC Cumhurbaşkanı
Ersin Tatar, Ankara Mamak Belediye
Başkanı Murat Köse ve KKTC İskele Be-
lediye Başkanı Hasan Sadıkoğlu başta
olmak üzere birçok ziyaretçiyi ağırladı.

Sizi selamlıyorum

Silivri Belediyesi Basın, Halkla İlişkiler ve
Kültür Müdürü Eren Ermiş, Silivri Mu-
harip Gaziler Derneği Başkanı Adnan
Gürcan ve Silivrili gaziler, Silivri’nin kar-
deş şehri KKTC İskele Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen Kültürlerin Dayanışması
etkinliği öncesinde Belediye Başkanı
Hasan Sadıkoğlu’nu ziyaret ederek Silivri
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz’ın sevgi
ve selamlarını iletti. Kahraman Gaziler,
Silivri Belediyesi heyeti ile birlikte
KKTC’de 49 yıl öne görev yaptıkları 28.
Mekanize Tümen Komutanlığını, Boğaz
Şehitliğini, Karaoğlanoğlu Şehitliğini ve

Kapalı Maraş Bölgesini ziyaret etti. Kül-
türlerin Dayanışması Etkinliğinde ko-
nuşma yapan KKTC Cumhurbaşkanı
Ersin Tatar, “Bu güzel günde Silivri’den
gazilerimiz de bizimle birlikte. Kendilerini
buradan selamlıyorum. KKTC’ye hoş
geldiniz. Sizleri unutmadığımızı ve sizle-
rin buradaki varlığımızın teminatı oldu-
ğunuzu bilmenizi istiyorum.” dedi.
Etkinlikle ilgili bilgiler veren Silivri Beledi-

yesi Basın, Halkla İlişkiler ve Kültür Mü-
dürü Eren Ermiş, “Belediye Başkanımız
Volkan Yılmaz’ın uygun görmeleri ile Si-
livri’de yetiştirmiş olduğumuz ürünleri,
kültürel anlamda yapmış olduğumuz faa-
liyetleri, el emeği ürünleri burada sergile-
dik. Bugün bizim için anlamlı bir gündü.
Çünkü KKTC’nin çok kıymetli Cumhur-
başkanı Ersin Tatar’ı da standımızda ağır-
lama fırsatı bulduk. Birçok il ve ilçeden

misafir var. KKTC'de yaşayan çeşitli ülke
vatandaşları var. Silivri'mize davet ettik,
tarihiyle doğasıyla kültürüyle hayat var
dedik. Yöresel kıyafetlerimiz, ürünlerimiz
büyük ilgi gördü. Burası gerçekten kültür-
lerin kaynaşması temasına uygun bir şe-
kilde gerçekleşiyor. İskele Belediye Başkanı
Hasan Sandıkoğlu'na, Kültür ve Dış İlişki-
ler Müdürü Özlem Kadirağa'ya teşekkür
ederiz.” dedi. HABER MERKEZİ

KAHREDEN
HABER!
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, bu yıl ilk 
kez düzenlenen İstanbul Turizm Fuarı açılış
töreninde konuştu. İstanbul’un Türkiye’nin

dünya çapındaki en büyük markası
olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, turizmin
ekonomik açıdan taşıdığı değerin yanında,

toplumların birbirine yakınlaşmasını, 
birbirini tanımasını sağlayarak, 

küresel barışa ve dostluğa da çok büyük
katkı sunduğunu söyledi

İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı
Ekrem İmamoğlu, bu yıl ilk kez düzenlenen, 4-5
Ekim tarihlerinde İstanbul Kongre Merkezi’nde

gerçekleştirilecek İstanbul Turizm Fuarı açılış töre-
ninde konuştu. İstanbul Turizm Fuarı'nın kente ve
ülke turizmine büyük katkılar sunacağına inandığını
belirten İmamoğlu, “İstanbul, dünyanın en özel mar-
kalarından birisi. Ülkemizin de dünya çapındaki en
büyük markası. Bu anlamda turizm yönüyle de
marka şehrin buradaki toplantıyla çok güçlü bir mo-
tivasyon sağlayacağını hissedebiliyorum. Farklı me-
deniyetlere başkentlik yapmış, binlerce yıllık tarihiyle,
bugün bulunduğu lokasyonuyla dünyanın her yö-
nüyle ihtiyaç duyduğu da bir şehirden bahsediyoruz
aslında. Çünkü bu şehirde var olan iyilikler, var olan
güzellikler, burada üretilecek, dünyaya servis edilecek
güzel başarılar, inanınız ki bütün dünyayı pozitif etki-
leyecektir” dedi.

İçinde her şey var

Turizmin İstanbul için önemine dikkat çeken İma-
moğlu, “İstanbul'un en büyük belki kutlama anının
turizm sektörü olduğunu da ifade etmek isterim. Ben,
turizmi zaten bir ülke adına, bir kutlama anı gibi ta-
rifliyorum. İçinde her şey var. Turizmi besleyen duy-
gular, birçok gelişmeleri barındırıyor. Yemesi
içmesinden, tarihi zenginliklerine, kültürel zenginlik-
lerinden insanına, yaşam biçiminden geleneklerine,
adaletinden sistemine varıncaya kadar her duyguyu
içinde barındırıyor ve onların koyduğu ivmelenme,
size muhteşem bir turizm dünyasını yaratıyor. Bu
bağlamda iyileştirdiğimiz her unsur, şehrimiz ve ülke-
miz adına turizmi daha da yüceltecek ve gerçek an-
lamda ortaya koyduğumuz hedeflerimize de
ulaşmamıza vesile olacaktır” diye konuştu.

Sorumluluklarımız var

Pandemi süreciyle zorlu günler geçiren sektörün, “di-
riliş ve kalkınma” sürecine girdiğine vurgu yapan
İmamoğlu, “Bu dönemi bir fırsata dönüştürme ve
kalıcı birtakım hedefleri yakalayabilme noktasında da
özel bir zamanı bize sunuyor. Bu yönüyle sektörün
toparlanma anını yaşadığı bu dönemde, hepimizin
üzerine düşen çok önemli sorumluluklar var” şek-
linde konuştu. Turizmin ekonomik açıdan taşıdığı de-
ğerin yanında, toplumların birbirine yakınlaşmasını,
birbirini tanımasını sağlayarak, küresel barışa ve
dostluğa da çok büyük katkı sunduğunu aktaran
İmamoğlu, “Bu karakterle sürece baktığımı, bu ka-
rakterle sektöre baktığımı ve sizlerle her türlü iş birli-
ğinde fedakarca İstanbul şehri adına masada
bulunacağımı söylemek isterim. Tabii aynı yönüyle,
İstanbul'un bütün varlığıyla, bütün karakteriyle,

bütün zenginlikleriyle, turizm sektörünün ülkede iv-
melenmesinin ana merkezi olduğunu da tekrar hatır-
latayım” ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

İstanbul adına, turizm anlamında iyileşen bir
süreç yaşandığının altını çizen İmamoğlu, “Bu
seneyi daha da iyi bekliyordum açıkçası. Bir mik-
tar dünyadaki etkilerden de etkilenerek ya da ül-
kemizdeki bir kısım hususların da etkisiyle, belki
tam istediğimiz seviyede olmasa da çok güçlü bir
yükselişi de temsil ediyor. İlerleyen yıllarda bunu
daha da yukarıya taşıyacak güçlü enstrümanları
şehrimizde vardır. Hasılamızın yükselmesi nokta-
sında baktığımızda, tüm sektörleri analiz ettiği-
mizde, belki de katma değeri en yüksek
sektörlerin başında gelen turizm sektörünün ne
denli ekonomik katkı sağlayabileceğini ve bunun
da büyük oranda, büyük kısmının cebimizde kala-
cağını biliyor ve görüyoruz. Tabii buna eklememiz
gereken bir başka husus da iyi bir turizm sektörü
gelişiminin, sağlıklı bir altyapının, itibarlı bir hiz-
met kalitesinin varlığının, aynı zamanda dünyaya
dönük de itibarımızı yükselten bir saha olduğunu
da belirtmek lazım. İtibarımıza bu kadar etki eden
bir sektörün her anına gözümüz gibi bakma, iti-
nayla ona davranma, var olan kurumların da ge-
lişmelerini hep birlikte, saygıyla ve yine aynı
ilgiyle gözlemlemek ve katkı sunmak zorunlulu-
ğumuz vardır” dedi.

TURİZM BARIŞA
KATKI SAĞLAR

SAĞLIKLI BİR 
ALTYAPI LAZIMVefatlar hala 

5'inci sırada

Türk Kanser Derneği Yönetim 
Kurulu Başkanı Burak Duruman, "Yüzde yüz
kurtulabileceğimiz bir hastalıktan vefatlar
hala 5'inci sırada. Kendinize olmaz olmaz
demeyin. Türk Kanser Derneği'ne başvurun
ve ücretsiz taramalarımızdan yararlanın.
Vücudunuza dokunun, bilin" dedi

ULUSLARARASI Kanser
Araştırma Ajansı verilerine
göre her 8 kadından 1'i meme

kanserine yakalanıyor. Türk Kanser Der-
neği, 1-31 Ekim Meme Kanseri Bilin-
çlendirme ve Farkındalık Ayı kapsamında
kamuoyunun dikkatini meme kanserinde
erken tanının önemine çekmek amacıyla,
'Olmaz Olmaz Deme Hiç' sloganıyla
basın toplantısı düzenledi. Derneğin Be-
yoğlu'nda bulunan binasında düzenle-
nen toplantıya Türk Kanser Derneği
Yönetim Kurulu Başkanı Burak Duru-
man, Genel Cerrah Prof. Dr. Kürşat Ka-
radayı, Doç. Dr. Mehmet Esat Duymuş,
Onkoloji Doktoru Esat Namal, GS
Kadın Futbol Teknik Direktörü Nurcan
Çelik, oyuncu Semra Güzel, kanseri atla-
tan kadınlar ve çok sayıda davetli katıldı.
Dernek Başkanı Duruman, Anadolu'da
meme kanserine yakalanmış olan ve İs-
tanbul'a sevki yapılan vatandaşların da
kalacak yerlerinin olduğuna, otel konfo-
runda kanser, konaklama ve bakım hiz-
meti alabileceklerine dikkat çekti. 

Kurtulma şansı yüksek

Türk Kanser Derneği Yönetim Kurulu
Başkanı Burak Duruman, "Meme kanse-

rinin sıfır evresi var. Başka bir kanserde
görülen bir şey değil. Sıfır evresi olduğu
için yüzde 100 kurtulma şansı çok çok
yüksek olan bir hastalık. Özellikle meme
kanseri kronik bir hastalık haline geldiği
için bunu diğer hastalıklar gibi hayat kali-
temizi koruyarak erken teşhis olur isek,
bu dertlerden kurtulmuş oluyoruz. Ha-
nımlarımız bu konuda biraz daha istekli
olmak zorundalar. Yüzde yüz kurtulabi-
leceğimiz bir hastalıktan vefatlar hala
5'inci sırada. Bu da bize erken teşhis ol-
madığımızı gösteriyor. Geç teşhis olsanız
da kurtulma şansı çok yüksek aslında
ama büyük travmalar oluyor. Bu travma-
ları ne sevdiklerimize, ne kendimize
maddi manevi vermemiz doğru bir şey
değil. Türk Kanser Derneği ücretsiz bin
bir tane zorlukla finansmanlarını bulup
sizlere, olduğunuz ilde, ilçede size yakın
sağlık ocağında veya hastaneye göndere-
rek bu işi gerçekleştirmeye çalışıyor. Der-
neğimizi arayabilirler, biz onlara
yardımcı olabiliriz. Yeter ki erken teşhis
olabilelim. Lütfen korkmayın aynı za-
manda ücretsiz olan bir şey. Bana olmaz
dememeli. Kendinize olmaz olmaz de-
meyin. Türk Kanser Derneği'ne başvu-
run ve ücretsiz taramalarımızdan

yararlanın. Vücudunuza dokunun, bilin"
dedi. Duruman, kanserin oluşum süreci-
nin uzun sürdüğünü ve bu süre boyunca
da insanların yediklerine ve hareketlerine
dikkat etmesi gerektiği uyarısında bu-
lundu.

Önemli bir rolü var!

Toplantı da konuşan Genel Cerrah Prof.
Dr. Kürşat Karadayı ise "Meme kanse-
rinde birçok tedavi yöntemi var ve çaresiz
değiliz. Özellikle ilk evrelerde tanı konul-
duğu zaman cerrahi çok önemli bir rol
oynuyor. En sık uygulananlar mastek-
tomi dediğimiz memenin bütünüyle alın-
ması, ikinci metodumuz da meme
koruyucu cerrahi dediğimiz sadece tü-
mörlü bölgenin alınması şeklinde ameli-
yatlar. Mümkün olduğunca memeyi
korumaya çalışıyoruz. Meme bütünüyle
alınsa dahi gerek yapay protezler, gerek
karının kendi yağından, kasından elde
edilen dokularla yeni meme yapılabiliyor
ve hasta kozmetik olarak yine memesiyle
ameliyattan çıkabiliyor" dedi. Doç. Dr.
Mehmet Esat Duymuş da "Meme kan-
seri dünyada ve ülkemizde en sık gözü-
ken kadınlardaki meme kanseri. Her 3
dakikada 1 yeni bir meme kanseri tanısı

konulurken dünyada ise her yıl
yaklaşık 1 milyon kişiye yeni
meme kanseri tanısı konuyor.
Erken teşhis ederek hastalıktan
tamamen kurtulma şansımız
mümkün. Her kadının 20 yaşın-
dan itibaren kendi kendini meme
muayenesini ayna karşısında
ayda 1 kez tekrarlaması, 40 yaşın-
dan itibaren mutlaka bir doktor
kontrolüne girmesi ve 2 yıl da 1
mamografi yaptırmasını öneriyo-
ruz" ifadelerini kullandı. Onkoloji
Doktoru Esat Namal ise "Tıp
bizim için var, sizin için var, bizler
de sizler için varız. Meme kanseri-
nin farkında olacağız, erken yaka-
layacağız, yakalayamasak da
teslim falan olmayacağız" ifadele-
rini kullandı. DHA

Cumalıkızık’tan
ecdat yadigarına
Maltepe Belediyesi’nce düzenlenen Bursa gezisine katılan onlarca Maltepeli
adeta Bursa’yı fethetti. Tarihi Cumalıkızık köyünden başlayan gezide
Bursa’nın birçok tarihi mekanları gezilirken, Ulu Cami de ziyaret edildi

MALTEPE Belediyesi’nce gerçekleştirilen
Bursa gezisinin ilk gününe Esenkent ve Gül-
suyu mahallesi sakinleri konuk oldu. 150’ye

yakın kişinin katıldığı gezi programı sabahın erken saat-
lerinde başladı. Osmanlı Devleti’nin ilk başkentlerinden,
tarihi ve doğal güzellikleriyle Türkiye’nin önde gelen
metropollerinden olan Bursa programı tarihi Cumalıkı-
zık köyünün ziyaret edilmesiyle başladı. Unesco Dünya
Kültür Mirası listesinden yer alan, Osmanlı sivil mima-
risinin bozulmadan günümüze ulaştığı ve “Kınalı Kar”
dizisiyle ünlenen ve yoğun turist çeken köyde tarihi evler,
taş sokaklarla birlikte köyün simgesi olan Cinaralığı zi-
yaret edildi.

Ulu Cami büyüledi

Dünyanın en dar sokağı olarak kabul edilen ve Kurtuluş
Savaşı sırasında köylüleri Yunan askerlerinden koruyan
Cinaralığı ziyaretçiler tarafından büyük ilgi gördü ve
hemen hemen herkes bu dar sokaktan geçti. Cumalıkı-
zık’tan sonra Emir Sultan Hazretleri’nin türbesi ziyaret
edildi. Burada dua edildikten sonra Türk müziğinin
unutulmaz isimlerinden Zeki Müren’in kabrine gidildi.
Daha sonra Osmanlı Devleti’nin kurucu isimlerinden
Osman Gazi ve Orhan Gazi’nin türbeleri ziyaret edildi.
Oldukça duygusal anların ya-
şandığı türbe ziyaretleri son-
rası dua edildi ve fotoğraf
çektirildi. Sonrasındaysa İstik-
lal Şehitliği, Saat Kulesi, tarihi
toplar, Seyir Terası’na gidildi.
Özellikle Seyir Terası’nın
manzarasına hayran kalan
Maltepeliler fotoğraf çektir-
meyi de ihmal etmedi. Bursa

Surları ve Saltanat Kapısı’ndan geçildikten sonra kafile-
nin son ziyareti tarihi Bursa Ulu Cami ve Kozahan ile
Kapalı Çarşı oldu. Özellikle meşhur iç süslemeleri, hat
yazıları, Kabe’den getirilen örtünün olduğu alanı ve için-
deki şadırvanla dillere destan olan cami ziyaretçileri bü-
yüledi. Ziyaretçilerden bazıları namaz kılarken,
bazılarıysa dua etti. Kalan zamanda ise Bursa’nın ve
bölgenin en büyük alışveriş merkezlerinden biri olan Ko-
zahan ve Kapalı Çarşı ziyaret edilerek tur 
sonlandırıldı. 

İlk kez gördüler

Profesyonel 4 tur rehberi eşliğinde dörderli gruplar ha-
linde gerçekleştirilen geziye Gülsuyu’ndan katılan Gül-
dane Tuzukıran, “Gülsuyu’ndan arkadaşımla katıldım.
Gezimiz çok güzel geçti. Geziye ilk defa katılıyor ve Bur-
sa’ya ilk defa gidiyorum. Hiç görmediğim yerleri gör-
düm. Başkanımız Ali Kılıç’a ve belediyeye teşekkür
ediyorum” dedi. Geziye Esenkent’ten katılan Safiye
Tuncel ise, “Ben de Bursa’ya ilk defa geliyorum. Her ta-
rafı gezdik. Başkanımıza çok teşekkür ediyo-
rum. Allah razı olsun, sağ olsun. Bütün
tuttuğu altın, gümüş olsun” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Japonya’nın
Ankara Büyükelçisi

Takahiko Katsumata,
Fatih Sultan 

Mehmet Köprüsü’nde
incelemelerde 

bulundu. Büyükelçi
Katsumata’nın

köprüyle ilgili mesajı
büyükelçiliğin sosyal
medya hesabından
paylaşıldı. Mesajda,

"Bu köprü Japonya’-
daki Büyük Seto

Köprüsü ile kardeş
köprüdür" ifadeleri

yer aldı

1985 yılında yapımına başlanmış
ve 3 Temmuz 1988 tarihinde açılışı
yapılan, Asya ve Avrupa'yı birbirine

bağlayan Fatih Sultan Mehmet Köprüsü, Ja-
ponya Resmi Kalkınma Yardımı (ODA) te-
melinde Japon ve yerel şirketlerin iş birliğiyle
inşa edildi. Japon ve Türk çalışanların iş birli-
ğiyle yapılan Fatih Sultan Mehmet Köprüsü,
aynı yılda açılışı yapılan Japonya’nın Seto
köprüsü ile kardeş köprü oldu. Japonya’nın
Ankara Büyükelçisi Takahiko Katsumata, bir
Japon firmasının bakım ve onarım işlerini yü-
rüttüğü köprüde geçtiğimiz günlerde incele-
melerde bulundu. Japonya Büyükelçiliği’nin
sosyal medya hesabından, büyükelçinin köp-
rüyle ilgili mesajı yayınlandı. Sosyal medya

hesabında Büyükelçi’nin mesajıdır diyerek ya-
pılan paylaşımda "Bir Japon firmasının bakım
ve onarım işlerini yürüttüğü FSM’de incele-
melerde bulundum. Bu köprü Japonya’daki
Büyük Seto Köprüsü ile kardeş köprüdür" ifa-
delerine yer verildi. DHA

Kardeş köprü
PAYLAŞIMI
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Dönüşümde yeni dönem
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanı Mehmet Özhaseki,
Kentsel Dönüşüm Başkanlığı kur-

mak istediklerini belirterek, “Başkanlığın al-
tında 3 tane genel müdürlük olacak. Birincisi
sadece İstanbul’u takip edecek, ikincisi Tür-
kiye’yi takip edecek, üçüncü genel müdürlük
de kaynak oluşturacak” ifadesini kullandı.
Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre, Özha-
seki, katıldığı bir televizyon programında
gündeme ilişkin değerlendirmelerde bu-
lundu. Kentsel dönüşümde uzayan süreçleri
kısaltmak için adımlar atacaklarını belirten
Özhaseki, Bakanlık olarak olası İstanbul
depremine yönelik kararlar için büyükşehir
ve 39 ilçe belediyesinin katılımıyla 15 toplantı
düzenlediklerini ve yapılabilecekler üzerine
çalıştıklarını vurguladı.

Sorunları anlattı

Özhaseki, kentsel dönüşüm sürecini tıkayan
birkaç konu tespit ettiklerine değinerek, şöyle
devam etti: “Birisi, 3’te 2 olarak çoğunluk ka-
rarı alıyoruz ama daha sonra planlama
yapıp ruhsat aşamasına geçerken yüzde
100’ün muvafakatini istiyoruz. Büyük bir

zorluk. Bunu yüzde 50+1’e çekmek istiyo-
ruz. Daha sonra buna dayalı olarak ruhsatı
alıp işe de başlayabilmek istiyoruz. Bir de
Tebligat Kanunu bir engel. Tebligat Ka-
nunu’nda da kolaylaştırma getirmek istiyo-
ruz. e-Devlet üzerinden ilan, muhtarlıklara
askı, evin üzerine ilan, bildirim gibi uygula-
malarla süreci kısaltacak hale getiriyoruz.”

Arazilerimiz var!

Özhaseki, kentsel dönüşüm için altında 3
ayrı genel müdürlüğün olacağı bir başkanlık
kuracaklarını bildirerek, “Kentsel Dönüşüm
Yasası’nı tüm Türkiye’ye şamil çıkarmaya
gayret ediyoruz. Bunun için bir başkanlık
kurmak istiyoruz. Başkanlığın altında 3 tane
genel müdürlük olacak. Birincisi sadece İs-
tanbul’u takip edecek, ikincisi Türkiye’yi
takip edecek, üçüncü genel müdürlük de kay-
nak oluşturacak. Devletin Hazine arazileri
var. Önce bunların planlanması lazım. Plan-
landıktan sonra fonksiyon yüklenmesi lazım
ve bunların dışarıya halka açık bir şekilde arz
edilmesi lazım. Bu satıldığında kaynak gele-
cek. Burada biriken bütçeyle siz kentsel 
dönüşümü takip edeceksiniz” dedi. AA

T icaret Bakanı Ömer Bolat, Tür-
kiye İhracatçılar Meclisince
(TİM) Uludağ İhracatçı Birlikle-

ri'nde düzenlenen eylül ayına ilişkin dış ti-
caret rakamlarının açıklandığı toplantıda,
Bursa'nın sanayisiyle, tarımıyla, hizmetler
sektörüyle, turizmiyle lokomotif şehirler-
den olduğunu söyledi. Bu vesileyle eylül
ayı dış ticaret rakamlarını Bursa'da açık-
lamak istediklerini belirten Bolat, 2023 yı-
lının dünya ekonomisi için büyüme
anlamında oldukça durgun bir seyir gös-
terdiğini vurguladı.

Küresel ticaret durgun

Küresel ticaret anlamında da çok ciddi
bir durgunluk olduğunu dile getiren
Bolat, "Hatta gelişmiş ülkeler açısından
gerileme de söz konusu. Biz bir de çok
ağır bir deprem felaketiyle karşı karşıya
kaldık. Bunun hem büyüme anlamında
üretime hem de dış ticaret anlamında ih-
racat rakamları açısından olumsuz etkile-
rini yaşadık. Bütün bunlara rağmen
makro ekonomik göstergelerimiz ve ihra-
cat performansımız bu yılın ilk 9 ayı itiba-
rıyla ekonomimizdeki dayanıklılığı,
direnci göstermektedir. Bunu görmekten
de büyük bir memnuniyet duyuyoruz"
diye konuştu.

Kafa kafaya bir rakam

Eylül ayı dış ticaret rakamlarına değinen
Bakan Bolat, “Eylülde ihracatımız yıllık
yüzde 0,3 artışla 22 milyar 670 milyon
dolar olarak gerçekleşti. Cumhuriyet tari-
himizin en yüksek eylül ihracatına ulaştık.
Tebrik ediyoruz. Temmuz ayında ihracat
rakamımız yine Cumhuriyet tarihimizin
en yüksek rakamıydı. Ağustos ayında
yine Cumhuriyet tarihimizin en yüksek
rakamıydı. Bu anlamda gerçekten ihracat
anlamında iyi bir performans gösterdik.
Temmuz ayında 20,3 milyar dolardı,
ağustos ayında 21,6 milyar dolara yük-
seldik. Eylül ayında da 22,7 milyar dolara
ulaştık. Bakın 3 aydır ihracatımız sürekli
yükselen bir seyir gösteriyor. Bu önemli
bir başarı. Dünya konjonktürüne rağmen

Türkiye'deki bazı doğal afet olumsuz et-
kilerine rağmen bundan büyük bir mem-
nuniyet duyuyoruz. Ocak-eylül
döneminde 9 aylık baktığımızda ise ihra-
catımız 187 milyar 464 milyon dolar ola-
rak gerçekleşti. Geçen yılki seviyeyle
hemen hemen aynı. Kafa kafaya bir
rakam” dedi. 

7 ayda telafi ettik

Bolat, şubat ayındaki Kahramanmaraş
merkezli depremlerin ardından yaşanan
ihracat kaybını son 7 ayda telafi ettiklerini
anlattı. Son 12 aylık ihracatın ise yüzde
0,4 artışla 253 milyar 534 milyon dolara
yükseldiğini bildiren Bolat, "Burada şunu
ifade etmek isterim ki deprem sürecinde 7
ayda tam 6 milyar dolarlık bir kaybımız
var ihracatta. Deprem felaketi olmasaydı
aslında ihracat rakamımızda bugün itiba-
rıyla 9 ayda 6 milyar dolar daha fazla bir
ihracattan bahsediyor olacaktık." diye ko-
nuştu. Bakan Bolat, ihracatın ithalatı kar-
şılama oranının yüzde 82'ye yükseldiğini

bildirdi. Enerji ürünleri ithalatının ciddi
maliyet oluşturduğunu dile getiren Bolat,
geçen yıl aylık ortalama 8 milyar dolar ci-
varında olan enerji ithalatının bu yıl 5,2
milyar dolar olarak gerçekleştiğini söyledi.

Küçük bir açık olabilir

Bolat, enerji ithalatında döviz tasarrufu
sağlandığına dikkati çekerek, “Enerji
hariç ihracatımızın ithalatı karşılama
oranı yüzde 95,3. Enerji ve altın hariç ih-
racatımızın ithalatı karşılama oranı da
yüzde 102 oldu. İthalatımızda çok
önemli bir gelişme var. Düşüş eğilimi
devam ediyor. 3 aydan bu yana ithalatı-
mızda bir düşüş eğilimi var. Temmuz
ayında yüksek bir ithalatımız vardı; 32,3
milyar dolar. Ağustos ayında bu 30,3 mil-
yar dolara, eylül ayında 27 milyar 658
milyon dolara geriledi. Bakın temmuz ile
eylül arasında 5 milyar dolarlık bir geri-
leme var, ithalatımızda. Özellikle ağustos
ayından bu yana altın ithalatımızda 2
milyar dolarlık gerileme söz konusu oldu.

Otomotiv ithalatımızda yine ağustos ve
eylül ayında bir gerileme sağladık. Bu da
kayda değer bir gelişme. Cari işlemler
açısından inşallah eylül ayında bir fazla
göreceğiz diye ümit ediyoruz. Aynı şe-
kilde ağustos ayında da cari işlemlerde
inşallah ya denge ya bir fazla görme ihti-
malimiz var. Açık da olsa çok küçük bir
açık olabilir. Yakında o da açıklanacak”
ifadelerini kullandı. İthalatı azaltmaya,
ihracat artışını sürdürmeye devam ettikle-
rini söyleyen Bolat, "Demek ki alınan ted-
birler ve uygulanan politikalar bizim
doğru yolda olduğumuzu göstermekte-
dir" ifadesini kullandı. AA

TARIHIMIZIN EN 
YUKSEK IHRACATI Yolcu sayısında

büYük artış
Türkiye’de yabancı sahipli bir yolcu gemisini
işleten ilk firma olan Camelot Maritime’ın
Yönetim Kurulu Başkanı Emrah Yılmaz
Çavuşoğlu, “2023 yılında limanlarımıza
yanaşan kruvaziyer gemi ve yolcu sayısında
önemli artış olduğunu görüyoruz. Nisanda
88 bin 566 olan kruvaziyer yolcu sayımız,
temmuzda 209 bin 33'e yükselmiştir” dedi.

Cumhuriye-
tin 100. 
yılında kruva-

ziyer turizminde sevindi-
rici haberler gelmeye
devam ediyor. Birbirin-
den önemli denizleri,
eşsiz koyları ve limanları
ile dünya turizminde
adını duyuran Türkiye,
turizmdeki yatırımları ile
de gelişimini sürdürüyor.
Türkiye’de yabancı sa-
hipli bir yolcu gemisini iş-
leten ilk firma olan
Camelot Maritime, kru-
vaziyer turizmindeki
know-how’ı ile sektörün
öncüleri arasında yer alı-
yor. Camelot Maritime
Yönetim Kurulu Başkanı
Kaptan Emrah Yılmaz
Çavuşoğlu, firma olarak
ilklerle anılmaktan son
derece memnun oldukla-
rını belirtti. Çavuşoğlu,
“Kuruluşumuz olan 2008
yılından bu yana denizci-
lik sektörümüze katma
değer kazandırıyoruz.
Bundan sonra da deniz-
cilik alanında yatırımları-
mız sürecek. Özellikle
işletmecilikteki hizmet
anlayışımız ve farkımız ile
farkımızı ortaya koyuyo-
ruz” dedi.

Denizci ülke olmalıyız

Akdeniz Çanağı’ndaki en
önemli ülkelerden birini
oluşturan Türkiye’nin,
kruvaziyer turizmi açısın-
dan çok önemli bir desti-
nasyonda bulunduğunun
altını çizen Çavuşoğlu, “3
tarafımız denizlerle çev-
rili. Çok önemli limanla-
rımız var. Kruvaziyer
turizmi açısından önemli
avantajlara sahibiz. Ve bu
avantajlarımızı doğru

kullanmalıyız. Denizcilik
alanında yatırımlarımızın
olması gerekiyor. Kamu
tarafının özel sektör ile iç
içe ve entegre vaziyette
çalışması lazım.  Mustafa
Kemal Atatürk’ün de al-
tını çizdiği gibi “denizci
millet, denizci ülke olma-
lıyız. Bunun için de daha
çok denizin içinde olma-
lıyız. Karadan denize
bakmamalıyız” ifadesini
kullandı.

Hedef 1 milyon turist

Çavuşoğlu, konuşmasının
devamında şu bilgileri
verdi: “2023 yılında Türki-
ye'nin limanlarına yana-
şan kruvaziyer gemi ve
yolcu sayısında önemli
artış olduğunu görüyoruz.
Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı’nın resmi verileri;
limanlarımıza gelen kru-
vaziyer gemi ve yolcu sayı-
larının geçen yıla oranla
rekor kırdığını gösteriyor.
2023 yılını baz aldığı-
mızda; Nisanda 88 bin
566 olan kruvaziyer yolcu
sayımız mayısta 176 bin
840'a, haziranda 183 bin
407 ve temmuzda 209 bin
33'e yükselmiştir. 
Geçen yıl Mayıs-Haziran-
Temmuz döneminde ülke-
mize 341 bin 556 kruvazi-
yer yolcu gelirken, bu yıl
ise aynı dönemde bu sayı
yüzde 66,7 artarak 569 bin
280'e ulaştı. Eğer artışlar
bu şekilde yükselmeye
devam ederse yıl sonu 1
milyon yolcu rakamını aş-
mayı bekliyoruz. Bu
rakam da cumhuriyet tari-
himiz açısından düşündü-
ğümüzde bir rekor
demektir” bilgisini verdi.
OSMAN KÖSE

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Mehmet Özhaseki, kentsel dönüşüm için altında 3 ayrı genel müdürlüğün
olacağı bir başkanlık kuracaklarını bildirdi. Özhaseki, kentsel dönüşümde kaynak için ise hazine arazilerine işaret etti

Brent petrolün varil
fiyatı, ABD Merkez
Bankası (Fed) yetkili-

lerinin faiz artışına devam edile-
bileceği yönündeki açıklamaları
sonrası talep endişelerinin art-
masıyla 88,79 dolara gerileyerek
son bir ayın en düşük seviyesini
gördü. Önceki gün 91,56 dolara
kadar çıkan Brent petrolün varil
fiyatı, dünü 90,92 dolar seviye-

sinde tamamladı. Brent petro-
lün varil fiyatı, bugün saat 15.21
itibarıyla kapanışa göre yüzde
2,3 azalışla 88,79 dolar oldu.
Böylece, Brent petrolün varil fi-
yatı son bir ayın en düşük sevi-
yesine geriledi. Aynı dakikalarda
Batı Teksas türü (WTI) ham
petrolün varili 87,22 dolardan
alıcı buldu. Piyasalar, Petrol
İhraç Eden Ülkeler Örgütünün

(OPEC) bugün yapılacak top-
lantısından çıkacak üretim kara-
rına odaklanmış durumda
ancak dünyanın en büyük petrol
tüketicisi ABD'den gelen makro-
ekonomik veri akışının Fed'in fa-
izleri beklenenden daha uzun
süre yüksek seviyelerde tutaca-
ğına işaret etmesiyle petrol fiyat-
ları son bir ayın en düşük
seviyesine geriledi. AA

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, "Eylülde ihracatımız yıllık yüzde 0,3 artışla 22 milyar 670 milyon dolar olarak gerçekleşti. Cumhuriyet tarihi-
mizin en yüksek eylül ihracatına ulaştık.  Temmuz ayında ihracat rakamımız yine Cumhuriyet tarihimizin en yüksek rakamıydı. Ağustos
ayında yine Cumhuriyet tarihimizin en yüksek rakamıydı. Bu anlamda gerçekten ihracat anlamında iyi bir performans gösterdik” dedi.

İTHALAT YÜZDE 141 
ARTIŞ GÖSTERDİ
Bakan Bolat, Türk lirasıyla yapılan itha-
lattaki artışın ocak-eylül döneminde
yüzde 141 artarak 416 milyar lira olarak
gerçekleştiğini dile getirdi. Eylülde mo-
torlu kara taşıtları ihracatının yüzde 5,5
artışla 2,5 milyar dolar olduğunu belirten
Bolat, "Kazan ve makine ihracatımız
yüzde 4,7 oranında artışla 2,1 milyar
dolar olarak gerçekleşti. Elektrikli makine
ve cihazlar ihracatımızda da yüzde 10'a
yakın bir artış var; 1,3 milyar dolar olarak
gerçekleşti. Gördüğünüz gibi bu 3 sek-
törde aylık artış oranımızın çok çok üze-
rinde bir artış var" diye konuştu. Bolat,
ocak-eylül dönemindeki ihracata ilişkin,
"Motorlu kara taşıtları ihracatımız ana
sanayi ve yan sanayi olarak yüzde 17,5
artışla 22,3 milyar dolar olarak gerçek-
leşti. Kazan ve makine ihracatında da
yüzde 14,6'lık artışla 18,7 milyar dolara
ulaştık. Orada da gerçekten çok iyi bir
tablo var. Elektrikli makine ve cihazlar ih-
racatında da yüzde 16'lık artış var; 11,3
milyar dolar olarak gerçekleşti" dedi. 

Son bir ayın en düşük seviyesi
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İYİ Parti lideri Meral Akşener, ittifaka kapıları tamamen kapattı. “Kapı kapı gezip milletimizin
ayağına gideceğiz” diyen Akşener, “Bize bu yolda, saldıranlar olacak. Kiralık kalemler bizi

yazacak, satılık diller bizi konuşacak. Varsın olsun. Eğer ortada, milletin zararına oynanan bir
oyun varsa, biz o oyunu bozarız. Memleketin geleceğiyle kumar oynanıyorsa, biz o kumarı

bozarız. Kirli bir çark varsa biz o çarka çomak sokarız” ifadelerini kullandı

O KİRLİ ÇARKA
ÇOMAK SOKARIZ!

İTTİFAKA 

KAPILARI 

KAPATTI

İ yi Parti Genel Başkanı Meral Ak-
şener partisinin grup toplantısında
konuştu. Yeni yasama yılının ilk

grup toplantısına Ankara'da katledilen
Sinan Ateş'i anarak başlayan Akşener,
“Başkentin göbeğinde bir evlada bir
kardeşe Sinan Ateş'e kıyılmasının üze-
rinden 278 gün geçti. Onlar ilk günden
beri onu unutturmaya çalıştı. Ama an-
nesi babası kardeşleri unutmadı. Bizler
Sinan Ateş'i unutmadık. Herkes çok iyi
bilsin ki kimsenin unutmasına ve unut-
turmasına asla izin vermeyeceğiz. Ar-
sızlar güçlü diye haklı olmayacak.
Katiller güçlü diye serbest kalmayacak.
And olsun ki çevrilmek istenen dümen-
leri kabullenmeyeceğiz. Katillerin elini
kolu sallayarak gezmesine izin verme-
yeceğiz. Sinan Ateşin katilleri yakala-
nana kadar mücadeleden
vazgeçmeyeceğiz” dedi. 

AK Parti için bir travma

Gezi davasına tepki gösteren Akşener,
“27 Mayıs 2013 tarihi AK Parti için bir
travmadır. Bir milletin ağaçlarına sahip
çıkmak için gezi parkında birleştiğini
görmek onlar için travmadır. Türk
gençlerinin milli şuuru ayağa kaldırdığı
Gezi ruhunu karşılarında görmek onlar
için travmadır. Gezi AKP için öyle bir
travma ki hala intikam almaya çalışıyor.
Yargı sopasını dilediğince savurarak
millete gözdağı vermeye çalışıyorlar.
Sakın ola bir daha birleşmeyin demeye
çalışıyorlar. O yüzden geçtiğimiz hafta
Gezi davası AK Partinin stres bozuklu-
ğunun bir neticesidir. Ne yazık ki, bir
kez daha vesayet, milletin üzerine
çökmüştür. Biliyorsunuz gazeteci genç-
lerimiz, tam 12 gündür tutuklu. Neden?
Sığınmacılarla ilgili, haber yaptıkları
için. Şu rezalete bakar mısınız? Sığın-
macıların, ülkemizi içine soktuğu, top-
lumsal ve güvenlik krizinin, boyutları
ortadayken; sorunu çözmek yerine, so-
runu dile getirenlerden, “işine gelenleri
tutuklamak” tam da, AK Parti’nin zih-
niyetine yakışır bir tutum. Ancak, Tür-
kiye Cumhuriyeti Devleti, böyle bir
ciddiyetsizliği, daha fazla kaldıramaz.
böyle bir rezilliği, daha fazla taşıyamaz.
böyle bir basiretsizliğe, daha fazla
maruz kalamaz” tepkisini gösterdi. 

Yuh olsun, yazıklar olsun!

“Muhteremler; kendi beceriksizliğinizin
üzerini örtmek için, yargıyı aparat ha-
line getiremezsiniz” diyen Akşener,
“Kendi çıkarlarınızı, bir millî ideolojiy-
miş gibi Türkiye’ye dayatamazsınız!
Kendi ellerinizle sebep olduğunuz kri-
zin bedelini, hiçbir Türk evladına ödete-
mezsiniz! Türk milletinin hiçbir ferdine,

öz yurdunda garip, öz vatanında parya
gibi davranamazsınız! Bu konuyla ilgili,
geçtiğimiz günlerde, yeni bir şey daha
öğrendik. Gençlerimiz, aileleri üzülme-
sin diye saklamışlar ama; Tutuklandık-
ları ilk gün, “rutin uygulama” denilerek,
saçları kazınmış. Olay duyulunca, apar
topar soruşturma açıldı ama; kepazelik
ortada duruyor. Rutin uygulamaymış.
Bu kime yapılır? Teröriste yapılır. Yuh
olsun, yazıklar olsun! Bir yanda, hiçbir
suçu olmadığı hâlde, evlatlarımız, terö-
rist muamelesi görüyor” ifadelerini 
kullandı. 

İttifak siyasetine ret

İttifaklar konusuna da değinen Akşe-

ner, “Herkesin, kendi iktidar sahasında,
halinden gayet de memnun olduğu,
statüko siyasetini reddediyoruz. Ceket-
lerin, kola kutularının, millete seçenek
olarak sunulduğu, dayatma siyasetini
reddediyoruz. Her türlü öfkeyi, kini,
kutuplaşmayı besleyen, popülist siya-
seti reddediyoruz. Zengin güçlü bir
ülke nasıl inşa edilirmiş göstermeye ge-
liyoruz. En iyi bildiğimiz şeyi yapmaya
devam edeceğiz. Sokak sokak kapı kapı
gezip milletimizin ayağına gideceğiz.
Kayıkçı kavgalarını suni gündemleri
değil milletin gerçek gündemini konu-
şacağız. 7 yıl evveli hatırlayın nasıl bir
sessizlik vardı, bugün de milletin sesini
yine tek başımıza duyuracağız. Nasıl
baskıları tek başımıza göğüslediysek
tek başımıza olacağız. Önümüzdeki
seçimlerde 81 ilde kendi adaylarımızla
aziz milletimizin huzuruna çıkacağız”
açıklamasında bulundu. 

Biz bu oyunu bozarız!

“25 Ekim 2017'de çıktığımız, bu kutlu
yolda; tüm engelleri, iftiraları, baskıları,
tek başımıza göğüslediysek, bugünden
sonra da, tek başımıza olacağız” diyen
Akşener, “Bize bu yolda, dört bir yan-
dan, saldıranlar olacak. Kiralık kalem-
ler hep bizi yazacak, satılık diller hep
bizi konuşacak.
Yalanın, iftiranın, rantın karasına bu-
lanmış, kirli eller, hep bizi işaret edecek.
Varsın olsun. Biz, milletimizin sine-
sinde huzur bulacağız. Dönüp bize,
“oyunbozan” diyenler olacak. Doğru-
dur. Eğer ortada, milletin zararına oy-
nanan bir oyun varsa, biz o oyunu
bozarız. Memleketin geleceğiyle,
kumar oynanıyorsa biz o kumarı boza-
rız. 22 yıldır, kazananın ve kaybedenin
değişmediği kirli bir çark varsa, biz o
çarka çomak sokarız” diye konuştu. 

Hiç mi utanmıyorsunuz?

Geçtiğimiz günlerde açıklama yapan
bir imama tepki gösteren Akşener,
“Sığınmacıların oluşturduğu tehdit-
lere, tepki gösterenler; ırkçı olacak,
tutuklanacak. Ama haysiyetsizin biri
çıkacak, rahat rahat; Hatay’da, dep-
remde şehit olan vatandaşlarımızın,
cesetlerinin koktuğunu, ama bir Suri-
yelinin, naaşının mis gibi koktuğunu
söyleyecek, öyle mi? Türk olmaktan
gurur duyanlar, saldırılara hedef ola-
cak. Ama Türk milletine, alenen ha-
karet eden bir ahlaksıza, hakkında,
“dostlar alışverişte görsün” misali,
başlatılan bir inceleme dışında, hiçbir
şey olmayacak, öyle mi? Allah aş-
kına, hiç mi utanmıyorsunuz?” diye
sordu.  HABER MERKEZİ

Ankara'da yaşanan terör saldırısına
değinen Meral Akşener, “Ali Yerlika-
ya'yı tebrik ediyorum. Başarılı operas-
yonlar sayın bakanın kararlı duruşu
olduğunu gösteriyor. Artık kendi ken-
dini tüketen AK parti cadı kazanında
Mehmet Şimşek ve ali Yerlikaya'dan
sonra sıradaki şanslı kim acaba?
Sayın Hakan Fidan mı? Göreceğiz”
dedi. İktidara da çağrıda bulunan Ak-
şener, “Eğitimi ticarete indirgeyen
garip bir anlayışla yönetiliyoruz. Ba-
rınma krizi tüm şiddetiyle devam edi-
yor. Önceden ev almak zor derdik, ev
kiralamak bile imkansızlaştı. Her hafta
bir cinayet haberi duyuyoruz. Ne ev
sahipleri memnun ne kiracılar. Ülke-
mizde konut fiyat artışı dünyada ilk sı-
rada. Yükselen faizlerle birlikte birçok
ülkede konut fiyatları düşmeye baş-
ladı, bizde ise artmaya devam ediyor.
İktidar sahipleri sadece çözeceğiz
diyor ama nasıl çözecekler bilen yok.
Rant düzeni çözmelerine izin vermiyor.
Sığınmacı politikaları elleri kollarını
bağlıyor. İktidarın bu basiretsiz tutumu
açısından çağrımı yineliyorum. Yaban-
cılara konut satışını durdurun. İnşaatı
bitmiş, yönetmeliğe bitmiş konulara ek
vergi getirin” diye konuştu. 

YERLİKAYA'YI 
TEBRİK ETTİSeni teyzeler 

terlikle kovalar!
TBMM’de milletvekillerine sunum yapan Merkez Bankası Başkanı
Erkan'a CHP'li Ağbaba, "Gazeteci sormuştu, ‘Çarşıya pazara çıktınız
mı’ diye. Çarşıya çıkarsanız teyzeler sizi terlikle kovalar" dedi.

ilk kez milletvekillerinin karşısına çıkan
Merkez Bankası (TCMB) Başkanı Ha-
fize Gaye Erkan'a milletvekillerinden kri-

tik sorular geldi. Erkan'a yöneltilen “Çarşıya pazara
çıktınız mı, halkın yaşadığı enflasyonu çarşıda gör-
dünüz mü?” sorusunu hatırlatan CHP Milletvekili
Veli Ağbaba, “Gazeteci size sormuştu, o günden
sonra çarşıya pazara çıktınız mı Sayın Başkan? Çar-
şıya pazara çıkarsanız belki sizi tanımazlar ama ta-
nırlarsa teyzeler sizi terlikle kovalar. Çıkarsanız
umarım ki 7 bin 500 lira aylık alan emeklilerle de

karşılaşmazsınız” dedi.

Paradan sıfır atılacak mı?

Kısa süre öncesine kadar kızına 200 lira verdiğinde
bir hafta para istemediğini, bugün ise 200 lira ve-
rince ‘dalga mı geçiyorsun' yanıtı aldığını anlatan
Ağbaba, MB Başkanı Erkan'a TL'den sıfır atıp at-
mayacağını, 500'lük ve bin liralık yeni banknotları
basıp basmayacağını sordu. Erkan ise “Gündemi-
mizde ne paradan sıfır atma ne de 500 TL'lik bank-
not var” yanıtını verdi. Erkan konuşmasında

enflasyonun önümüzdeki mayıs
ayına kadar artmaya devam ede-
ceği ve ancak haziran sonrası dü-
şüşün başlayacağını söyledi.
Uyguladıkları politikaların
olumlu sonuçlarını almaya baş-
ladıklarını, rezervlerin arttığını,
risk priminin azaldığını anlatan
Erkan, akaryakıta gelen zamların
enflasyonu 6.31 puan artırdığını,
artırmaya da devam edeceğini
açıkladı. Erkan, enflasyonu dü-
şürmenin çabuk ve kolaycı bir
çözümü olmadığını da ifade
ederken, milletvekilleri dahil halk-
tan destek beklediğini söyledi.
Komisyonda Başkan Erkan'a
MHP Grup Sözcüsü İsmail
Faruk Aksu destek konuşması
yaparken AKP grubunun söz
talep etmemesi dikkat çekti.

Kadınlar birleşti
Mehelefet partili kadın milletvekilleri, kadına karşı şiddetle mücadeleye
dikkat çekmek amacıyla ortak basın toplantısı düzenledi. TİP Sözcüsü ve 
İstanbul Milletvekili Sera Kadıgil, "Bugün TBMM’de 81 ilden yüzlerce kadın
burada. Sağıma soluma iyi bakın. Bugün önemli bir gün” dedi

Meclis’teEşitlik için
Kadın (EŞİK) Plat-
formu’nun öncülüğünde

Meclis’e gelen kadınlar ile CHP, Yeşil-
ler ve Sol Gelecek (Yeşil Sol) Partisi,
Emek Partisi (EMEP), Türkiye İşçi
Partisi (TİP) kadın milletvekilleriyle
basın toplantısı düzenledi. CHP
adına Grup Başkanvekili Burcu Kök-
sal, Yeşil Sol Parti adına Diyarbakır
Milletvekili Adalet Kaya, EMEP
adına Sevda Karaca, TİP adına ise
Sözcü Sera Kadıgil konuşma yaptı.

Mücadele veriyoruz

Burcu Köksal konuşmasında, Ailenin
Korunması ve Kadına Yönelik Şidde-
tin Önlenmesine Dair Kanun, Türk

Medeni Kanunu ve Cumhuriyetle
birlikte Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün kadınlara bahşettiği hakların
korunması ve uygulanması için so-
nuna kadar mücadele edeceklerini
söyledi. Köksal, "Peki biz bu mücade-
leyi kime karşı veriyoruz? Kürsü ba-
şında kadınların nerede kahkaha atıp
atmayacağına karar vermeye kalkan-
lara, kadınların kaç çocuk doğuraca-
ğını belirlemeye çalışanlara, kadına
yönelik şiddete ilişkin önerge verdiği-
mizde Meclis’te tüm elleriyle o öner-
geyi reddedenlere, kadınları
sınıflandırmaya kalkanlara, işsizliği
kadınların iş aramasına bağlayıp
komik istatistikler çıkarmaya çalışan-
lara, İstanbul Sözleşmesi’nden bir

gece yarısında çıkanlara, Türk Me-
deni Kanunu’nu ve 6284 sayılı Aile-
nin Korunması ve Kadına Yönelik
Şiddetin Önlenmesine Dair Kanunu
tartışmaya açanlara karşı" dedi.

Bugün önemli bir gün

EMEP Gaziantep Milletvekili Sevda
Karaca da "Seçim sürecinde bizim
haklarımızı, hayatlarımızı pazarlık
konusu haline getirenler bu tabloya
iyi baksın. Çünkü bu tablo Meclis’i
tarihin en karanlık Meclis’i haline ge-
tirenlerle kadınların haklarını kolayca
kadınların elinden alınacağını düşü-
nenlere korku yaratan bir tablo" de-
ğerlendirmesinde bulundu. TİP
Sözcüsü ve İstanbul Milletvekili Sera

Kadıgil, "Bugün TBMM’de 81 ilden
yüzlerce kadın burada. Sağıma so-
luma iyi bakın. Bugün önemli bir
gün. Bugün önemli bir şeyi ilan edi-
yoruz. Bu Meclis kürsüsünden 3’lü,

5’li, 6’lı, 7’li erkek ittifakların muhab-
betlerini dinlediğimiz yeter diye düşü-
nüyoruz. Seçimi kaybeden erkeklerin
suçunu kadınların sırtına yükleyen bu
sisteme dur demek için buradayız"

diye konuştu. Yeşil Sol Parti Diyarba-
kır Milletvekili Adalet Kaya basın
toplantısında, son aylarda cinayete
kurban giden kadınların tek tek isim-
lerini saydı. DHA
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Ü nlü kaçamak sitesi Gleeden'in özel
hayata dair yaptığı bir araştırma-
dan çok konuşulacak sonuçlar çıktı.

Kadınlar tarafından kurulan site, Türki-
ye’deki kayıtlı üyelerinden 2 bin 714 ka-
dınla yaptığı ankette, cinsel hayat ve su
ilişkisinmi gözler önüne serdi. Ankette, “Se-
vişme esnasında su içer misiniz?” sorusuna
katılımcıların yüzde 85’i evet cevabı verdi.
“Su içmek için sevişmeye ara verir misi-
niz?” sorusuna verilen cevapta çok dikka-
timi çekti. Kadınların yüzde 79’u

“Sevişmeyi sürdürürken su içerim” derken
yüzde 21’inin “Sevişmeye kısacık bir mola
veririm, su içerim” dediği öne sürüldü. 

Bu ilginç ankette, katılımcılara “Seviş-
meden önce yanınıza su alır mısınız?” so-
rusu da soruldu. Bu soruya katılımcıların
yüzde 72’si “evet” cevabını verirken, yüzde
28’i bu hazırlığı yapmadığını açıkladı. 

Bu anketi ilk okuduğumda cevaplar bana
gerçekçi gelmedi. Özellikle sorulan sorulara
bakıldığında evet cevabının çok yüksek çık-
ması dikkatimi çekti. Özellikle bu konuda

uzmanların araştırmalarını araştırdım. Her
ne kadar ankette, “İdeal hidrasyon seviye-
sine ulaşmak ve suyun her hücrenize ulaşa-
bilmesi için sevişmeye başlamadan 12 ila
24 saat önce düzenli su tüketimine başlama-
lısınız. İdrar rengini takip ederek yeterince
su alıp almadığınızı kontrol edebilirsiniz.
Koyu renkli ise daha fazla su içmelisiniz”

ifadeleri kullanılsa da daha önce bu konuda
yapılmış bir açıklamaya denk gelmedim. 

Gleeden, sevişirken neden su içmeye ihti-
yaç olduğunu da “Erojen bölgenizde kuru-
luktan mı şikayetçisiniz? Belki de yeterince
su tüketmediğiniz için oluyordur. Zira dehid-
rasyon kadınlarda kuruluğa neden olabilir,
bu da birleşme esnasında canınızın yanma-
sına, keyif alamamanıza, istediğiniz gibi ha-
reketler yapamamanıza neden olabilir.
Hidratlı olduğunuzda, sadece daha iyi kay-
ganlık sağlamakla kalmaz, aynı zamanda
kan akışını da hızlandırarak, daha kolay,
daha uzun süreli ve daha tatmin edici or-
gazmlar yaşamanıza olanak sağlar. Bugün-

lerde seks yapmak için kendinizi çok mu
yorgun hissediyorsunuz? O halde cinsel ener-
jinizi geri kazanmak için su içmeniz gereki-
yor.  Yeterince su içmediyseniz,
dokularınızdaki hidrasyon yetersizliği vücut-
taki enerji üretme süreçlerini etkileyerek sizi
seks için daha az dayanıklı ve cansız bırakır.
Su vücudunuzu kir ve toksinlerden arındırır.
Yeterince su içmediğinizde, bunların tümü
dokularda birikebilir ve vücudunuzun biyo-
kimyasal dengesini bozabilir. Bu daha sonra
seks hormonlarınızı ve libidonuzu etkileye-
rek sizi seks için daha az istekli hale geti-
rir” şeklinde açıklamış. 

Her haliyle ilginç bir anket...

Sevişmeye kısacık bir mola!
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Barış Önal
barisonal88@hotmail.com

BUMERANG

T uzla Belediyesi, Tuzla'daki konut sitelerini
tek çatı altında toplayarak siteler, konut-
lar ve belediye birimleri arasında doğru-

dan iletişimin sağlanması amacıyla ‘Konut
Siteleri Masası'nı hizmete açtı. Tuzla’da projenin
tanıtımını yapmak için düzenlenen programa
çok sayıda site yöneticisi katıldı. Tanıtımın ardın-
dan, yöneticiler Tuzla Belediye Başkanı Dr. Şadi
Yazıcı’ya proje ile ilgili önerilerini ve sorularını
yöneltti.

Birlikte yönetelim

Yönetmek değil, yönetişim yani ‘birlikte yöne-

telim’ felsefesi ile hareket ettiklerini belirten
Yazıcı, “Tuzla’da sitelerimizin sorunlarını hep
görüyoruz. 2009 yılından itibaren ruhsat,
tapu alma ve iskan problemine kadar her so-
rununu çözüme kavuşturmaya çalıştık. 2020-
2011 yılı itibariyle ise tüm alt yapıdaki
yeniliklerimizle sitelerimizin mülkiyet prob-
lemi olmadan hayatlarını idame ettirecek hale
getirdik. Fakat süreç öyle bir noktaya geldi ki
hem dünya hem yaşam değişti hem de dep-
rem gerçeği daha farkındalığı artmış şekilde
hayatımıza girdi. 6 Şubat’tan itibaren deprem
hayatlarımızda daha önem arz etmeye baş-

ladı. Böylelikle sitelerin yenilenmesi, eski site-
lerin verilip yeni yapı stokların oluşturulması
konusunda 2012-2013 yılından itibaren
devam eden ilçemizdeki çalışmalar da ivme-
lenmeye başladı. Şu anda en fazla dönüşüm
yapan ilçelerden biri olmakla gurur duyuyo-
rum. Ama bir diğer yandan ilçemizin deprem
fay hattına yakın olma gibi bir gerçeği de
mevcut. Tuzla ve Bakırköy, Marmara’da fay
hattına yakın olan iki ilçedir. Dolayısıyla
bizim daha dikkatli olmamız lazım” diye
konuştu.

Destek olunacak

“Bugün siteleri biraz daha detaylı bir şekilde
ele almak, site içinde ya da bulundukları lo-
kasyonda var olan problemleri birlikte tespit
etmek ve çözüm oluşturmak amacıyla sadece
sitelere ait olacak bir masa oluşturuyoruz”
diyen Yazıcı, “Buradaki görevli arkadaşlarımı-
zın tek işi; site başkanları, site yönetimleri ile
birlikte siteleri ilgilendiren her konuda onlara
destek olmaktır. Masanın, depremle alakalı
dönüşüm faaliyetlerinden tutun, yapılanmayı
sağlayacak bir yardıma kadar her konuda yar-
dımcı olması hedefleniyor” ifadelerini kul-
landı. Yazıcı, “Yaşlısından, gencine,
engellisinden yetimine bizim sosyolojik olarak
dezavantajlı dediğimiz, problem yaşayan tüm
kesimlerin sorunlarının ele alınacağı bir siteler
masası oluşturuyoruz. Buradaki arkadaşları-
mız ciddi bir envanter tutacak, sitelerin prob-
lemlerini ortaya çıkaracak, bağlı bulundukları
müdürlük başkan yardımcıları ile değil özel
kalemlerin iş birliği içinde çalışarak, sizlerin
sorularını birinci basamaktan iletecekler. Tuz-
la’mıza ve sitelerimize hayırlı olsun diyoruz”
dedi.  DHA

Tuzla’daki tüm konut sitelerinin tek çatı altında toplanması amacıyla hayata geçirilen ‘Tuzla Konut Siteleri Masası’ projesinin tanıtımı
gerçekleştirildi. Tuzla Belediye Başkanı Dr. Şadi Yazıcı’nın ev sahipliğinde düzenlenen programa 275 site yöneticisi katıldı. Yazıcı, 
“İlçemizdeki siteleri daha detaylı bir şekilde ele almak, problemlerini birlikte tespit etmek amacıyla sitelere ait bir masa oluşturuyoruz” dedi

275 SITE ICIN 
CÖZÜM MASASI 

YANARDAG
tahliye oldu

TerörisT başını
övdüğü gerekçesiyle
27 Haziran'da tu-

tuklanan TELE 1 Televizyonu
Genel Yayın Yönetmeni Mer-
dan Yanardağ'ın “terör örgütü
propagandası yapmak” ile
“suçu ve suçluyu övmek” suç-
larından 10 yıl 6 aya kadar
hapis cezası istemiyle yargı-
landığı davanın ilk duruşması
görüldü.
İstanbul 30. Ağır Ceza Mah-
kemesi'ndeki duruşmaya tutuklu sanık Merdan
Yanardağ cezaevinden getirilirken, avukatları da
hazır bulundu. Duruşma, salonun önünde oluşan
arbede nedeniyle yaklaşık 1 buçuk saat geç baş-
ladı. Duruşmaya CHP Milletvekili ve Genel Baş-
kan Adayı Özgür Özel, milletvekilleri Gamze
Akkuş İlgezdi, Sezgin Tanrıkulu, Mahmut Ta-
nal'ın yanı sıra CHP İstanbul İl Başkanı Canan
Kaftancıoğlu, CHP İstanbul İl Başkan Adayı
Cemal Canpolat ve çok sayıda kişi katıldı.

38 yıllık gazeteciyim

Duruşmada sabıkası olup olmadığına yönelik so-
ruya “Basın sabıkam var” diye yanıt veren Yanar-
dağ, savunma yaptı. Yanardağ savunmasında,
“Bu dava basın özgürlüğünü ortadan kaldırma,
Türkiye'yi baskıcı ortama sürükleme davasıdır.
Benim tutuklanmam bağımsız medyaya gözdağı
vermek içindir. Toplumu sindirmek içindir. 38 yıl-
lık gazeteciyim. Yargılanmamın nedeni terör ör-
gütü övmek değildir. Burada olmamamın nedeni
Tele1'in yayınlarından dolayıdır. Beni niye tutukla-
dınız ya adresim belli, tüm çağrılara uyumuşum,
hiç aksama olmamış. Şöyle bir tezgah kurulmuş
sosyal medyada bir troll ordusu var onları millet
sanan bir savcılık var. Dün Ayşegül Arslan'ın ba-
şına gelen de budur” dedi.

Rahatsızlık duyuldu

Seçimlerden önce yaptıkları yayınlardan rahatsız-
lık duyulduğunu söyleyen Yanardağ, “AKP'nin iz-
lediği politikaları eleştirmek için yapıldı bu
program. Beş konudan biri CHP'deki değişim tar-
tışmaları. En uzun bölüm Kılıçdaroğlu'nun grup
toplantısı üstelik de eleştirmişiz Kılıçdaroğlu'nu,
İmamoğlu'nu konuşmuşuz. Üçüncü konu Özgür
Özel'le ilgili, dördüncü konu ise AKP Milletvekili
Galip Ensarioğlu'nun Kürt sorununun tartışılma-
sının yeni rotaya ilişkin açıklamaları. Bir gün önce
bir internet sitesinde Ensarioğlu bir röportaj veri-
yor ve diyor ki, ‘Yeni bir çözüm süreci olabilir as-
lında bu sorun çözülmüştü ama Demirtaş'ın
yüzünden çözülmedi. Abdullah Öcalan iyi niyet-
liydi.' Bu davanın asıl nedeni tecrit tartışması. Bu
iddianame Galip Ensarioğlu'ndan hiç söz edilmi-
yor. İddianame ikinci bir montaj yapmış” ifadele-
rini kullandı.

Montaj yapıldı!

Montaj yapıldığını savunan Yanardağ, “Bağla-
mında kopartılmış 62 saniye izleyip beni tutukla-
dınız” diyerek, “Cezaevinde bir suç işlerseniz
disiplin kurulu kararıyla ailenizle görüşemezsiniz.
Şunu merak ediyorum İmralı'da ayrı bir ceza hu-
kuku mu uygulanıyor? Eleştiren bir program yap-
tım ben, yargılama Türk milleti adına yapılıyorsa
eğer hele hele sosyal medya trollerinin kışkırtma-
sıyla hareket eden bir savcılık olamaz. Bana 27
Temmuz'da tebliğ edilen iddianame, bu iddiana-
meden. İddia makamı bir şey diyor ki; PKK'nın
eylemlerinden övgüyle bahsettiği ve siyasi mah-
kum olarak nitelendirildiği ve farklı sitelerde yer

alması kamuoyunda
toplumsal infial yarattı-
ğının anlaşılması. Yani
diyor ki montaj videoyu
esas alarak beni tutuk-
luyorlar. Biz orada
programın tamamını
verdik. Ve bu metin esas
alınmadı 62 saniyelik
video esas alındı. Savcı-
lığın biraz çalışması
lazım. İtiraz ettik. Dedi-
ler ki; ‘deliller toplan-

madı' Bir daha itiraz ettik, ‘kaçma
şüphesi var' denildi. Bir daha iti-
raz ettik, savunmam alınmadı
diye bırakılmadım. Böyle bir şey
olabilir mi?” savunmasını yaptı.
Mahkeme, duruşmaya verilen
aradan sonra yeniden başladı.
Merdan Yanardağ 2 yıl 6 ay hapis
cezasına çarptırıldı. Yanardağ
hakkında tahliye kararı verildi.

Bir programda terörist elebaşı Abdullah Öcalan'ı övdüğü gerekçesiyle “terör
örgütü propagandası yapmak” suçlamasıyla tutuklanan ve 10 yıl 6 aya
kadar hapis cezası istemiyle yargılanangazeteci Merdan Yanardağ, 2 yıl 6 ay
hapis cezasına çarptırıldı. Yanardağ hakkında tahliye kararı verildi.
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İstanbul Gelişim Üniversitesi okul kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür. Beyza Yılmaz

Çatalca kaymakamlığı  İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğünden aldığım işletme kayıt belgemi kaybet-
tim. Hükümsüzdür. İşletme Kayıt no: TR 34 K 20383

Ekibini Market Tülin Süer

ZAYİ

4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma
Günü kapsamında farkındalık etkin-
likleri düzenleyen Beylikdüzü Beledi-

yesi Veteriner İşleri Müdürlüğü, bu yıl da
ilçedeki okullarda okuyan öğrencileri can
dostlarıyla buluşturdu. Beylikdüzü Beledi-
yesi Geçici Hayvan Bakım Evi ve Rehabili-
tasyon Merkezi’nde gerçekleşen etkinliğe;
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, başkan yardımcıları ve birim
müdürlerinin yanı sıra yüzlerce öğrenci ka-
tıldı. Can dostlarıyla bir araya gelen öğren-
ciler, onları yakından tanıma fırsatı
bulurken yanlarında getirdikleri mamaları
da müdürlük çalışanlarına teslim etti. Can
dostlarını ziyaret eden öğrenciler alanda
bulunan Beylikdüzü Belediyesi Gezici Kü-

tüphanesini ziyaret ederek mandala bo-
yama etkinliğine katıldı. Eğlenceli vakit ge-
çiren çocuklar, can dostlarıyla unutulmaz
bir gün geçirdi.

Onlar için çalışıyoruz

Beylikdüzü Belediyesi Geçici Hayvan
Bakım Evi ve Rehabilitasyon Merkezi’nde
öğrencilerle bir araya gelen Belediye Baş-
kanı Mehmet Murat Çalık, can dostlarının
bakımını çok önemsediklerini belirtti. Onla-
rın en iyi koşullarda yaşamasını sağlamak
için gayretle çalıştıklarını ifade eden Çalık,
“Gerek merkezimizdeki gerekse sokaktaki
can dostlarımızın en iyi koşullarda bakılıp
beslenmesi için çalışıyoruz. Bu açıdan so-
kakta yaşayan canların sahiplenilmesi ger-

çekten çok kıymetli, hayvan ticaretine alet
olmamak gerekir. Biz Beylikdüzü Aklı’yla
hem İstanbul hem de Türkiye’ye ilham
olmak için var gücümüzle çalışıyoruz” dedi. 

70 noktada yemek

“Bugüne kadar 12 bin 709 can dostumuzu
muayene ettik. 1001 can dostumuzu da sa-
hiplendirirken 7 bin 322 sini de kısırlaştır-
dık” diyen Çalık, “10 mahallemizde 70
noktada günlük yaklaşık 2 bin 500 kilo-
gram, merkezimizde ise 3 bin kilogram
yemek dağıtımı yapıyoruz. 50 okulda 5 bin
öğrencimiz olmak üzere Beylikdüzü gene-
linde 10 bin kişiye de farkındalık eğitimleri
verdik şimdiye dek. İçinde bulunduğumuz
tesisin de her dönem iyileştirmelerini yapı-

yoruz. Biz Beylikdüzü Aklı’yla bu kentteki
her canlıya hizmet etmek için yola çıkmış
bir ekibiz. Bir kez daha bu süreçte yer alan
yol arkadaşlarıma teşekkür ediyorum” ifa-
delerini kullandı.

Hep beraber yaşayalım

Veteriner İşleri Müdürü Ertuğrul Tunçel ise
hayvan sevgisinin önemine vurgu yaparak,
“Bu dünyada can dostlarımız ile birlikte ya-
şıyoruz. Hepimiz bir bütünüz.  O yüzden
farkındalık çok önemli. Bu konunun farkın-
dalığını hep beraber yaşayalım, genç kar-
deşlerimiz de can dostlarımızı görsünler,
tanısınlar diye bir araya geldik. Geldiğiniz
ve bizim mücadelemize ortak olduğunuz
için teşekkür ederim” şeklinde konuştu. 

SANCAKTEPE'DE 2 gündür
kayıp olan 3 kardeşin cansız be-
deni, Hilal Mahallesi Gülpembe

Sokak'ta bir inşaatın su dolu temelinde bu-
lundu. Olayla ilgili Anadolu Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından soruşturma başla-
tıldı. Acı olayın, Sancaktepe Belediyesi ve
İstanbul Valiliği işbirliği ile ortaklaşa inşa
edilen Birlik Cemevi projesinin şantiye-
sinde meydana geldiği ortaya çıktı. A Sınıf
İş Güvenliği Uzmanı olan Sancaktepe Be-
lediyesi'nin CHP'li Meclis Üyesi İlknur
Ünlü, “Şantiyenin eğreti bir kapısı var,
olaydan sonra kapattılar. Şantiyenin ışık-
landırması yok, çevreleyen saclar kırılmış.
Temele yağmurdan sonra su dolmuş gün-
lerce çekilmemiş” dedi. 

Güvenlik görevlisi yok!

“Toprak kayması da oluşmuş ve kaymayı
önleyecek korkuluklar da bulunmuyor. ‘İn-
şaat alanı girilemez' levhaları bulunmu-
yor” diyen Ünlü, “Güvenlik görevlisi yok.
Burada güvenlik önlemleri noktasında
büyük ihmal var. Olayın nasıl meydana
geldiği Adli Tıp raporundan sonra ortaya
çıkacak ancak ana işveren olan kurum ve
kişiler ile alt yükleniciler güvenlik tedbirle-
rinden birinci derece sorumlular” açıkla-
masını yaptı. 

Belediyeden açıklama

Sancaktepe Belesiyesi sosyal medya hesa-
bından olaya ilişkin bir açıklama yayınladı.
Devamm eden cemevi inşaatında gerekli
tüm güvenlik önlemleri alındığını ifade
eden belediye açıklamasında, “İlçemiz sı-
nırları içinde yer alan Hilal Mahallesi'nde,
genel şantiye bölgesinde bulunan inşaat
alanında dün gece saatlerinde 3 erkek evla-
dımızın cansız bedenine ulaşıldığı haberi
bizleri derinden üzdü. Yukarıda bahsi
geçen, yerleşim alanından uzak, meskun
mahal dışında bir lokasyonda bulunan in-
şaat alanında, Cemevi projesi için çalışma-
lar devam etmekte olup, inşaatın etrafı
tamamen kapatılmış, ilgili alanda gerekli
tüm güvenlik önlemleri alınmıştır. Gerçek-
leşen bu elim olaydan dolayı derin üzüntü

içerisindeyiz. Hayatlarını kaybeden evlatla-
rımıza Allah'tan rahmet, kederli ailesine
baş sağlığı dileriz. Olay adli mercilere inti-
kal etmiştir, belediye olarak konuyu tüm
süreçleriyle hassasiyetle takip etmekteyiz.
Acımızı bir kez daha dile getirir, kamuoyu-
nun bilgisine saygıyla sunarız” ifadeleri
kullanıldı. İnşaatın temeli, 30 Temmuz
2023'te İstanbul Valisi Davut Gül, Ulaş-
tırma ve Altyapı Bakan Yardımcısı Osman
Boyraz'ın katılımı ile gerçekleştirilmişti.
HABER MERKEZİ

En büyük halim
gerçek oldu!

Bu dünya
hepimizin!

TUZLA Belediye Başkanı Dr. Şadi
Yazıcı, Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-

taş'ın katılımıylaTuzla Belediyesi bünyesinde
bulunan Gönül Elleri Çarşısı'nda akülü araç
dağıtım töreni düzenlenmişti. Proje kapsa-
mında İstanbul'un farklı ilçelerinden 200 en-
gelli vatandaşa araç teslimleri yapılmaya
devam ediyor. Tuzla'da yaşayan 19 yaşındaki
Semanur da aracına kavuştu. Evlerinin
önünde komşularıyla akülü aracını bekleyen
Semanur, belediye ekiplerinin getirdiği ara-
cına alkışlar eşliğinde bindi. 

İlk parka gideceğim

Çok mutlu olduğunu söyleyen 19 yaşındaki
Semanur Güler, “Çok mutluyum, başkanı-
mıza çok teşekkür ediyorum. En büyük haya-
lim uzak yollara gitmekti, gerçek oldu. Akülü
arabamla yavaş yavaş engelleri aşacağız. İlk
parka gideceğim; orada bir yokuş var onu çı-
kacağım. Başkanımıza da çok teşekkür ediyo-
rum. Beni bu araçtan kurtardınız; indiğim
araç akülü değildi ama bu bindiğim artık
akülü. Şu an içimde kelebekler uçuşuyor"diye
konuştu. 

Allah kolaylık veriyor 

2 çocuk annesi 48 yaşındaki Hatice Güler ise
kızının 7 aylıkken doğduğunu ve doğduktan 6
ay sona soğuk havale geçirerek rahatsızlandı-
ğını anlattı. Güler, “Zor tarafları tabi ki var
ama severek yapınca Allah kolaylığını veriyor.
Allah emeği geçen herkesten razı olsun. Se-
manur, 'akülü arabam gelince her yere gidece-
ğim' diyordu. 'Yollara çıkıp, bayırları
geçeceğim. Parkta bir tane bayır yol var, oraya
kendim çıkacağım' diye hayaller kuruyordu.
Ben de kaza geçirmiştim, o yüzden arabayı
sürmekte zorluk çekiyordum. Bu araba as-
lında bana da kolaylık sağlayacak" dedi. DHA

SATIN ALMA
SAHIPLEN!

Beylikdüzü Belediyesi 
Geçici Hayvan Bakım Evi

ve Rehabilitasyon Merke-
zi’nde farkındalık etkinliği

düzenlendi. Yüzlerce 
öğrencinin katıldığı etkin-

likte konuşan Belediye
Başkanı Mehmet Murat

Çalık, “Sokakta yaşayan
canların sahiplenilmesi
gerçekten çok kıymetli,

hayvan ticaretine alet 
olmamak gerekir” dedi

Sancaktepe'de 3 kardeşin cesedinin bulunduğu inşaatın, İstan-
bul Valiliği ve Sancaktepe Belediyesi’nin ortaklaşa inşa etmek
üzere temmuz ayında temelini attığı Birlik Cemevi şantiyesi ol-
duğu ortaya çıktı. Sancaktepe Belediye Meclis Üyesi İlknur Ünlü,
“Şantiyenin eğreti bir kapısı var, olaydan sonra kapattılar. Bu-
rada güvenlik önlemleri noktasında büyük ihmal var” dedi

Tuzla'da 6 aylıkken soğuk havale
geçirip rahatsızlanan Semanur
Güler, Tuzla Belediyesi'nin 200
engelli vatandaşa akülü araç sağ-
ladığı proje kapsamında aracına
kavuştu. Güler, “Başkanımıza çok
teşekkür ediyorum, en büyük 
hayalim uzak yollara gitmekti,
gerçek oldu. Şu an içimde kele-
bekler uçuşuyor" diye konuştu

Kapıyı kapattılar!

Beşiktaş'ta Kedi Müzesi açıldı
Beşiktaş Belediyesi tarafından
Çırağan Hizmet Binası'nda açı-
lan müze, masal, oyuncak, oyun

ve çizgi roman tarihinin kedilerini bir
araya getiriyor. açılışta konuşan Belediye
Başkanı Rıza akpolat, kedi müzesi kurma
fikrinin göreve başladığı günden beri var
olduğunu ve uzun zamandır hayalini kur-
duklarını belirterek, "Başta Sunay akın
olmak üzere emeği geçen herkese yürek-
ten teşekkür ediyorum. Burası bizim eski
belediye binamızdı. Belediye meclisimiz
burada toplanıyordu. Bu müzeyle birlikte
burası çok keyifli hale gelecek” dedi. ak-
polat, türkiye'ye gelen herkesin bir vesi-
leyle Beşiktaş'ın uğradığına dikkati
çekerek, türkiye'nin bütün çocuklarını bu
müzede ağırlamak istediklerini söyledi.

Bu anlamda bir ilk

Müze kurucusu Sunay akın ise yaklaşık 30
yıl önce Nürnberg Oyuncak Müzesi'ni ge-
zerken çocukların dünyasının insanlığın
geleceğini oluşturduğunu anladığını vur-
gulayarak, şunları kaydetti: "korumacılık
düşüncesini, doğa, hayvan ve insan sevgi-
sini geleceğe aktaran nesiller oluşturmalı-
yız. Bu düşünceyle kedi müzesi kurmaya

karar verdik. Neden kedi? Çünkü uygar-
lık tarihinde insana en yakın olan hay-
van hep kedi olmuş. Bugün
Göbeklitepe'de kalıntılardaki kapatma-
larda bile kedi var. Masal, oyun, oyuncak
ve çizgi roman tarihindeki bütün kedile-
rin peşine düştük. Bu görmüş olduğunuz
müze bu anlamda bir ilk. Biz çocukların
oyun dünyasına, hayvan sevgisini işle-
mek istiyoruz. 15 yıl belge ve bilgi 
topladım."

Öncü rol üstleniyor

koleksiyoner ve yazar Sunay akın'ın kat-

kılarıyla hayata geçirilen kedi Müzesi,
istanbul'un ilk hayvan temalı müzesi
özelliğini taşıyor. Ziyaretçilerine doğa ve
hayvan sevgisini aktarırken duyarlık ka-
zandıracak olan müze, masal, oyuncak,
oyun ve çizgi roman tarihinin kedilerini
aynı çatı altında bir araya getiriyor. Doğa
korumacılığını anlatan müze, içinde
"Nuh'un Gemisi" bölümünü barındırırken
bir galerisinde de "kedi kaleci” tanımın-
dan hareketle futbol tarihinden seçkin
örnekler sunuyor. Hayal dünyası kedileri-
nin ilk kez toplandığı müze, kendi ala-
nında da öncü rolü üstleniyor. aa

ESENYURT'TA anaokulu öğrencileri
kendi ürettikleri anahtarlıkları sata-
rak elde ettikleri gelirle sokak hay-

vanları için mama aldı. Alınan kedi ve köpek
mamaları, sokak hayvanlarına ulaştırılmak
üzere Esenyurt Belediyesi’ne teslim edildi. 4
Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü et-
kinliğinde öğrencilerle bir araya gelen Esen-
yurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt,
miniklere bu duyarlı davranışları için teşekkür
etti. Bozkurt, “Yaşam içinde dezavantajlı du-
rumda olan canlıların korunması için yaptığı-
mız bir çalışma. Dünya hepimizin, Allah’ın
yarattığı her canlının bu coğrafyada nefes
alma, yaşama ve eşit hizmet alma hakkı var.
Bizler çocukların hem hayvan sevgisini ka-
zanması için hem de hayvanların ve diğer de-
zavantajlı grupların bu yaşamdan hak
ettiklerini almaları için bir farkındalık çalış-
ması yapıyoruz” dedi.



A lmanya-Türkiye İşgücü Antlaşması
kapsamında 30 Ekim 1961'de Türki-
ye'den Almanya'ya başlayan sistematik

göçün, göç eden birinci nesil Türk kadınları
üzerindeki etkilerinin hala devam ettiği belirtili-
yor. Sakarya Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakül-
tesi Uluslararası İlişkiler Bölümü Doktor
Öğretim Üyesi Soner Tauscher ve Uludağ Üni-
versitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Si-
yaset Bilimi ve Kamu Yönetimi Bölümü
Doktor Öğretim Üyesi Elif Madakbaş Güle-
ner, AA muhabirine, Almanya'ya göç eden bi-
rinci nesil Türk kadınlarının karşılaştıkları
zorlukları ve bugüne etkilerini değerlendirdi.
Almanya'nın işçi alımında çoğunlukla bekar
erkek tercih ettiğini aktaran Soner Tauscher,
“Almanya, Türk işçilere 'gastarbeiter' yani 'mi-
safir işçi' olarak bakıyordu. Evli erkeklerin işçi
olarak kabul edilmesi neredeyse imkansızdı.
Bu da bir noktada ailelerin parçalanmasına yol
açıyordu. Erkekler bir-iki sene çalışıp para bi-
riktirerek aileme geri dönerim düşüncesiyle eş-
lerini ve çocuklarını geride bırakıp Almanya'ya
gidiyordu ancak bu düşünce pratikte gerçekle-
şemedi ve gidenler uzun seneler Almanya'da
kaldı” dedi. 

2-3 yıl dul gibi yaşadılar

Tauscher, aile parçalanmalarının en çok geride
kalan kadınları etkilediğine dikkati çekerek,
“Kadınlar eşleri olmasına rağmen 2-3 yıl dul
gibi yaşadı. Çocuklar babalarını tanıyamadan
büyüdü. Genelde aynı bölgelerden işçi alımına
başvurulması Almanya'daki çevrelerin de tanı-
dıklardan oluşmasına yol açtı. Bu da bir dedi-

kodu ağı yarattı ve geride bekleyen kadınları
psikolojik olarak yıprattı. En sonunda eşlerin-
den gelen mektup ve marklarla hayatlarını sür-
düren, gurbetçi yolu bekleyen bu kadınlarda da
bir an önce eşlerinin yanına gitme isteği
doğdu” saptamasında bulundu. 

Kadınlar çok zorlandı

Almanya'nın kadın işçi alımında da bekarlık
kriterini uyguladığını dile getiren Tauscher, az
sayıdaki göç eden bekar Türk kadınlarının, bu
kez yaftalanma korkusuyla yine Türklerden
oluşan küçük gruplara hapsolduğunu ve gittik-
leri ülkeye entegre olamadıklarını söyledi. Ta-
uscher, bekar göçmen kadınların "Türklüklerini
ve Müslümanlıklarını kaybettikleri" suçlamala-
rıyla karşı karşıya kaldıklarının altını çizerek,
"Biz buna sosyolojide 'kesişimsellik' diyoruz.
Yani birçok faktörün bir araya gelip aynı deza-
vantaj grubunun üzerinde farklı dezavantajları
kümülatif artırması. Mesela bekarsınız, kadın-
sınız, Türksünüz, Müslümansınız ve fakirsiniz.
Bunların hepsini toplu şekilde gurbette yaşadı-
ğınızı düşünün. Bu bağlamda da kadınlar er-
keklerden daha çok zorlandı" dedi.

Yoğun psikolojik baskı

Göçmen Türk kadınlarının daha çok temizlik
işlerinde istihdam edildiğinden bahseden Ta-
uscher, "Kadınlar kapalı toplum içinde yaşa-
manın yarattığı sosyalleşememeden ve devamlı
temizlik işleri yapmaktan psikolojik olarak
yoğun baskı altında kaldı. Bu kadınların çoğu-
nun daha sonra temizlik hastası olduklarını ve
psikosomatik dediğimiz sebebi bilinmeyen ağ-

rılarla baş etmeye çalıştıklarını gözlemliyoruz.
Bunun arkasında yatan şey o dönemden kay-
naklanan stres yüküyle yaşanan psikolojik geri-
lim" diye konuştu. Tauscher, bugün yaşları
65-70'e ulaşan birinci nesil göçmen Türk ka-
dınlarının en önemli sorunlarının arasında dil
probleminin yer aldığına işaret ederek, bu nesil
kadınların sağlık ve bakım hizmetlerine ulaş-
makta da sorun yaşadıklarını kaydetti. Tausc-
her, "Almanya'da doğup büyüyen ikinci ve
üçüncü nesil için yaşlı bakımı Türkiye'de ol-
duğu kadar hassas bir konu değil. Almanya'da
Türk ve Müslüman kültürüne uygun huzurevi-
bakımevi bulmakta sıkıntı yaşanıyor" ifadesini
kullandı.

73'te dil sorunu başladı

Elif Madakbaş Gülener de göç bağlamında bi-
rinci nesil Türk kadınlarının deneyimlerinin tek
tipleştirilemeyeceğine vurgu yaparak, "Alman-
ya'ya göç eden Türk kadınlarını üç evrede ince-
leyebiliriz. Birincisi 1961'de kendi çabalarıyla
giden, Türkiye'de batıdaki şehirlerde öğretmen-
lik, hemşirelik gibi mesleği olan ancak Alman-
ya'ya gittiğinde işçi olarak çalışan vasıflı kadın
işçiler. İkincisi 1966-1967'de kırsaldan göç eden
işçi kadınlar ve son olarak da 1973'ten sonra
aile birleşimiyle gidenler" şeklinde konuştu. Aile
birleşimlerinden önce kendi imkanlarıyla göç
eden kadınların, Almanya'ya gider gitmez ça-
lışmaya başladıkları için dertlerini anlatacak
kadar dil öğrenebildiklerine dikkati çeken Güle-
ner, "73'te aile birleşimiyle giden kadınlar ancak
eşleri ya da daha sonraları çocukları aracılı-
ğıyla kamusal alanda bir etkileşime girebildi.

Ev hanımı olanların izolasyonlarının ve sosyal-
leşme durumlarının daha sorunlu olduğunu ve
bu kadınların kendilerini daha yalnız hissettik-
lerini söyleyebiliriz. Dolayısıyla göçmen kadın-
lar için dil sorunu da 73'te başladı diyebiliriz”
ifadesini kullandı.

Hamile olan eleniyordu

Gülener, işçi alımlarının yapıldığı Alman İrtibat
Bürolarındaki "travmatik muayenelere" kadın-
ların da maruz kaldığını belirterek, “Özellikle
küçük elli, gözleri iyi gören, çocuksuz kadınlar
tercih ediliyordu. Hamile olanlar sistemden
eleniyor, gittiğinde hamile olduğu anlaşılanlar
da geri gönderiliyordu. Gidebilen kadınlar
yurtlarda kalıyor, 6-7 kadın aynı oda ve ban-
yoyu paylaşıyordu. Evli giden karı-kocalar ayrı
kalıyordu. Evli çiftler için daha sonra küçük
aile odaları oluşturulmasına rağmen sıra gel-
mediği için herkes bundan faydalanamıyordu.
Yurtlardan evlere geçiş aile birleşiminden sonra
başladı ancak bahsettiğimiz evler çok küçük ve
kötü şartlardaydı” dedi. 

Bir travma söz konusuydu

Göçmen ailelerin çocukları için kreş imkanları-
nın bulunmadığını ya da çok pahalı olduğunu
aktaran Gülener, “Kreş olmaması kadınlar için
çalışmayı engelleyici bir faktördü. Kadınlar ço-
cuklarını ya komşulara bırakmak ya da Türki-
ye'deki dede ve nenelerinin yanına göndermek
zorundaydı. Bu sebeple bir de annelik üzerin-
den yaşanan bir çatışma vardı. Kadınlar anne-
liklerini ertelemek zorunda kalıyor, çocuk
özlemi yaşıyordu. Hatta bu özleme dayana-

mayıp hastalanarak geri dönen kadınlar vardı.
Çalışan anneler vicdan azabı ile iş ve çocuk iki-
lemi arasında kalıyordu” ifadelerini kullandı.
Gülener, özellikle birinci nesil göçmen kadınla-
rın çok gayriinsani koşullarda çalışmak zo-
runda kaldıklarının altını çizerek, şu
değerlendirmede bulundu: “Birinci nesil Türk
kadınlarının hem fiziksel hem de psikolojik so-
runları çok yoğundu. O dönem Almanya'ya
göç eden kadınların, bugün plazalarla eşleştiri-
len tükenmişlik sendromu gibi problemler ya-
şadığını görüyoruz. O nesilde depresyon,
anksiyete bozukluğu, panik atak gibi rahatsız-
lıklar çok yüksek orandaydı. Yani silinmemiş,
tedavi edilmemiş bir yara ve atlatılamamış bir
travma söz konusuydu.”
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Birinci nesil Türk kadınlarının ortak deneyimlerine
değinen Elif Madakbaş Gülener, "Bu kadınların
ortak deneyimlerine baktığımız zaman ilk olarak
gidenlerin döneceklerini düşünmeleri diyebiliriz.
Bir diğeri de Türk ve kadın kimlikleriyle çift yaban-
cılaşma yaşamalarıdır. İş dünyasındaki eşitsizlik-
ler, kadın işçilerin yine erkek işçilerden daha az
ücret alması da işçi Türk kadınları için karşılaşı-
lan ortak sorunlardandı" dedi. Gülener, birinci
nesil Türk kadınlarının aidiyet problemlerinin
devam ettiğini, yılın yarısını Almanya'da diğer ya-
rısını da Türkiye'de geçirdiklerini anımsatarak,
sözlerini şöyle tamamladı: “Almanya'ya göç eden
birinci nesil Türk kadınlarının yaşadıkları zorlukla-
rın boyutuna ilişkin en büyük gösterge hala
devam eden aidiyet problemi ve sağlık sorunları.
Göç eden farklı kadın profilleri farklı deneyimler
yaşasa da hayatta olanlar üzerinden yapılan ça-
lışmalar gösteriyor ki o gayriinsani muamele göç-
men kadınlarda büyük ortak iz ve hasar bıraktı.” 

KADINLARDA BÜYÜK 
İZ VE HASAR BIRAKTI

KADINLAR
HALA ZORDA!

Soner Tauscher ve Elif Madakbaş Gülener, Almanya'ya göç eden birinci nesil Türk
kadınlarının karşılaştıkları zorlukları ve bugüne etkilerini değerlendirdi. Almanya'ya
göç eden ilk nesil Türk kadınlarının karşılaştığı zorlukların etkileri hala devam etti-
ğini belirten Tauscher, “Mesela bekarsınız, kadınsınız, Türksünüz, Müslümansınız ve
fakirsiniz. Bunların hepsini o dönem toplu şekilde gurbette yaşadığınızı düşünün.
Bu bağlamda da kadınlar erkeklerden daha çok zorlandı” ifadelerini kullandı



E konominin ve insani durumun gi-
derek kötüleştiği, işsizlik oranları-
nın yüksek olduğu Gazze'de

gençler tüm riskleri göze alarak yurtlarını
terk ediyor. Analistlere göre, daha önce de
var olan göç olgusu son dönemde kolektif
bir boyut kazandı. Bölgedeki bazı ailelerin
tamamı, bazen de aynı semtten gençler
topluca göç ediyor. İsrail'in 17 yıldır böl-
geyi saran kuşatmasının bir sonucu ola-
rak işsiz kalan ve ekonomik darboğaza
giren Beyt Lahya, Han Yunus gibi kentler-
deki onlarca genç, çareyi ve gelecek umu-
dunu bölgeyi terk ederek arıyor.

Göçlerde artış yaşandı

Filistinli ekonomi uzmanı Muhammed
Ebu Ceyab, AA muhabirine yaptığı açık-
lamada, Gazze'den yurt dışına göçün son
dönemlerde toplumsal bir olgu haline gel-
diğini belirterek, turizm ofisleri ve seyahat
acentelerine başvuruların arttığını söyledi.
Bireysel göçlerin yanında ailelerin topluca
ya da gençlerin toplu bir şekilde
göç ettiğinin görüldüğünü
kaydeden Ebu Ceyab,
"Bölgedeki zor eko-
nomik şartlar, fa-
kirlik ve işsizliğin
artması, gıda
güvenliğinin
yok olması ne-
deniyle göç-
lerde artış
yaşandı" dedi.
Göç olgusunun
Gazze'nin çeşitli
alanlarda yetkinli-
ğini kaybetmesine
neden olacağı uyarı-
sında bulunan Ebu Ceyab,
resmi makamlarca göçlerin az-
altılmasına yönelik çalışmalar yapılması
ve bu yönde bir vizyon bulunmasının
önemli olduğunu kaydetti. Ebu Ceyab,
göçlerin önüne geçmek için yaşam koşul-
larının ve ekonominin kötüleşmesine
neden olan faktörlerin ortadan kaldırıl-
maya çalışılması gerektiğini vurguladı.

Gençler umudunu kaybetti

Beyt Lahya'da yaşayan 47 yaşındaki Faris
Alyan, 24 yaşındaki oğlu Muhammed'in
yaklaşık 1 hafta önce Gazze'den göç etti-

ğini söyledi. Oğlunun
abluka altındaki böl-
gede "daha iyi bir
hayat ve daha iyi bir
gelecek" için umu-
dunu kaybettiğini
ifade eden Alyan,
gençlerin ekonomik
koşulların düzelece-
ğine dair inancının
kalmadığını dile ge-
tirdi. Oğlunun Gaz-
ze'den göç etmesinin
nedenlerini anlatan
Alyan, "Oğlum 10 yılı
aşkın süredir tarımla
uğraşıyordu. Bir gün çalışsa 10 gün boş
kalıyordu. Yevmiyesi en fazla 20 şikeldi
(5,5 dolar). Bu parayla günlük ihtiyaçla-
rını bile karşılayamadı. Artık bu durum-
dan bunaldı ve sonunda onurlu bir hayat
yaşamasına imkan tanıyacak bir iş bul-
mak için Gazze'den göç etmek zorunda

kaldı." diye konuştu. Filistinli
Muhammed'in, Gazze'den

Yunanistan'a geçmesi-
nin 4 bin dolardan

fazla bir paraya
mal olduğunu,
kaçakçıların 2
bin dolara
yakın para
talep ettikle-
rini belirten
Alyan, Filis-

tinli gencin bu
parayı çıkarabil-

mek için evden
bazı araç ve gereç-

leri sattığını, bazı ak-
rabalardan borç aldığını

ifade etti. Alyan, oğlunun
küçük bir şişme botla çok tehlikeli bir yol-
culuğa çıktığını ve nihayetinde Yunan sa-
hillerine sağ salim ulaştığını dile getirdi.
Gazze'deki gençlerin, ekonomik koşullar
nedeniyle Avrupa ülkelerine yaptığı göçün
arttığını ifade eden Alyan, geçen ay yakla-
şık 50 gencin ayrı gruplar halinde bölge-
den ayrıldığını söyledi. Alyan, oğlu gibi
günlük 5,5 dolara çalışan ve ailesinin
maddi ihtiyaçlarını karşılayamayan yeğe-
ninin de eşi ve çocuklarıyla birlikte göç et-
meye karar verdiğini kaydetti.  AA
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İsrail ablukası altındaki Gazze'deki
gençler, ekonomik koşullar nedeniyle

Avrupa'ya göçe zorlanıyor. Filistinli
ekonomi uzmanı Muhammed Ebu Ceyab,
"Bölgedeki zor ekonomik şartlar, fakirlik

ve işsizliğin artması, gıda güvenliğinin
yok olması nedeniyle göçlerde artış

yaşandı" dedi. Ceyab, resmi makamlarca
göçlerin azaltılmasına yönelik çalışmalar

yapılması ve bu yönde bir vizyon
bulunmasının önemli olduğunu kaydetti

TUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİRTUTSAK ŞEHİR
GAZZE!

Cenevre merkezli Avrupa-Akdeniz
İnsan Hakları İzleme Örgütüne göre,
İsrail'in 2007'den itibaren uyguladığı
abluka nedeniyle Gazze Şeridi'nde
yoksulluk yüzde 61'in üzerine yük-
seldi. Örgüt, yaklaşık 2 milyon 300
bin nüfuslu bölgedeki işsizlik oranının
2022 sonunda yüzde 47 civarında ol-
duğunu belirtiyor. Uluslararası ku-
rumlar tarafından hazırlanan
raporlarda, uzun yıllardır abluka altın-
daki Gazze Şeridi'nin "dünyanın en
yoğun nüfusa sahip bölgesi" olduğu,
fakirlik ve işsizlik nedeniyle bölge
halkının yüzde 80'inin hayır kurumla-
rından aldığı yardımlarla geçimini
sağladığı ifade ediliyor. İsrail abluka-
sının beraberinde getirdiği zor ekono-
mik koşullarca tetiklenen göç olgusu,
kimi Gazzelilerden destek bulurken
kimileri bölgeden Avrupa ülkelerine
artan göç oranlarına kesin bir şekilde
karşı çıkıyor. Uzmanlar, Gazze'deki
gençlerin Avrupa ülkelerine yaptığı
göçün son aylarda artış gösterdiğini
ifade ederken, Gazze'deki yetkili ma-
kamlar, göç oranlarının yıllık ortala-
malara göre olağan seviyede
olduğunu belirtiyor. Bölgeyi tamamen
terk eden göçmenlerin sayısıyla ilgi-
liyse resmi bir veri bulunmuyor.
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Önemli bir müttefikimiz!
İsveç Savunma Bakanı Pal Jonson, Türkiye'nin kendileri için önemli bir müttefik olduğunu
belirterek "NATO'ya üye olduğumuzda da Türkiye ile iyi ilişkiler içinde olmak istiyoruz" dedi

Pal Jonson, Polonya'da düzenlenen
"Varşova Güvenlik Forumu"nda, ülkesi-
nin NATO üyeliğine ilişkin değerlendir-

melerde bulundu. İsveç'in coğrafi konumunun
önemine işaret eden Jonson, denizin altında ve üs-
tünde güçlü kabiliyetlere sahip olduklarını söyledi.
Jonson, Kuzey Kutup bölgesinde iyi bir uzmanlık-

larının bulunduğunu vurgulayarak "Kuzey Kutup
bölgesinde hayatta kalmak başka bir şeydir, savaş-
mak başka bir şey. O bölgede faaliyet gösterme ko-
nusunda da çok fazla deneyime sahibiz" ifadesini
kullandı. İnovasyon, otomobil ve savaş uçakları
üretimi gibi konularda da NATO'ya katkı sağlayabi-
leceklerine dikkati çeken Jonson, "Bunlar, İttifak'ın
tam teşekküllü üyesi haline geldiğimizde masaya
getirebileceğimiz şeylerden bazıları" dedi.

Biz bu farkı anlıyoruz

Türkiye'nin, İsveç'in NATO üyeliği hakkındaki yak-
laşımına ilişkin soruya Jonson, "Türkiye, önemli bir
müttefikimiz. NATO'ya üye olduğumuzda da Tür-
kiye ile iyi ilişkiler içinde olmak istiyoruz. Ancak şu
anda mümkün olan en kısa sürede üye olmamızın
önemli olduğunu düşünüyorum. Bu elbette bizim
için önemli çünkü Beşinci Madde ve NATO'nun
ortak savunma planlaması kapsamına girmek isti-
yoruz" yanıtını verdi. Jonson, NATO ile ortaklık
kurmak ve NATO'ya üye olmak arasında fark oldu-
ğunu, bunu da Ukraynalıların kavradığını belirterek
"Biz bu farkı anlıyoruz. Üye olduğunuzda ortak sa-
vunma planına entegre olabilirsiniz. İşte bu nedenle
tüm bu konularda ilerleme kaydedebilmemiz için
mümkün olan en kısa sürede entegre olmamızın İt-
tifak için de önemli olduğunu düşünüyorum" diye
konuştu.  AA

Isveç’te yeni 
provokasyon
İsveç'te terör örgütü PKK/YPG destekçileri, Türkiye ve 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ı hedef alan gösteri düzenledi

İsveç'İn başkenti
Stockholm'deki Med-
borgarplatsen Mey-

danı'nda toplanan terör örgütü
PKK/YPG destekçileri, İsveç'in
NATO'ya üyelik sürecinde Tür-
kiye ile yaptığı anlaşmanın ipta-
lini istedi. Terör örgütü
PKK/YPG'yi simgeleyen bez par-
çaları taşıyan ve elebaşı Abdullah
Öcalan'ın posterini açan terör ör-
gütü destekçileri Cumhurbaşkanı
Erdoğan aleyhinde sloganlar attı.

Polis gözetiminde İsveç Mecli-
sine doğru yürüyüşe geçen terör
yandaşları "NATO'ya hayır" slo-
ganları attı. İsveç polisi, terör
yandaşlarının yürüyüşüne engel
olunmaması için önlem ve yürü-
yüş güzergahındaki yolları kısa
süreliğine trafiğe kapattı.

3 kişi gözaltına alındı

İsveç Meclisinin 13 Eylül'deki
açılışını fırsat bilen terör örgütü
PKK/YPG yandaşları, Meclisin

önünde yaptıkları izinsiz gösteriyi
sosyal medya hesaplarında pay-
laşmıştı. Paylaşılan videoda, terör
örgütü PKK/YPG'yi simgeleyen
bez parçaları taşıyan ve elebaşı
Abdullah Öcalan'ın posterini
açan terör örgütü yandaşlarının,
Cumhurbaşkanı Erdoğan'a ben-
zetilen bir kuklayı olay yerinde
yaktığı görüntüler yer almıştı.
Türkiye'nin Stockholm Büyükel-
çiliği önünde 25 Eylül'de topla-
nan bir grup terör örgütü
destekçileri PKK/YPG'yi simgele-
yen bez parçasının önünde şarkı
söyleyip bunu da sosyal medya
hesaplarından paylaşmıştı. Öte
yandan Malmö şehrinin Lorens-
borgstorget bölgesinde, Irak kö-
kenli Salwan Momika, polis
korumasında Kur'an-ı Kerim'e
saldırı girişiminde bulundu. Bu
olayı engellemeye çalışan 3 kişi
polis tarafından gözaltına alındı.
Eylem sonrası olay yerinden
zırhlı polis aracıyla ayrılan Mo-
mika'ya, 10'u zırhlı olmak üzere
20 polis aracı ve yaklaşık 100
polis eşlik etti.  AA

Avustralya’da sel tehdidi
Avustralya'da Victoria'nın Gippsland bölgesi ve Yeni Güney Galler'in Güney
Sahili, yangınların ardından sel tehdidiyle karşı karşıya bulunuyor

Yerel basındaki haberlere
göre, Başbakan Anthony Al-
banese, yaptığı açıklamada,

yangınların ve sel tehdidinin,
hükümetin "iklim kriziyle mü-
cadeledeki kararlılığının" ne-
denlerinden olduğunu söyledi.
Avustralya'nın zorlu hava ko-
şullarına hazırlık durumunu
en üst seviyeye çıkarması ge-
rektiğini belirten Albanese,
"Ayrıca burayla ve şimdiki za-
manla da ilgilenmemiz gereki-
yor" dedi. Yetkililer, Victoria ve
Yeni Güney Galler bölgele-
rinde devam eden yangınlarla
mücadeleyi sürdürdüklerini
aktardı. Gippsland'da bir eve
zarar veren iki yangının yanı

sıra Yeni Güney Galler’de çıkan yangında
birkaç evin tahrip olduğu yetkililerce doğ-
rulandı. Albanese, en az üç evin yangın-

dan zarar gördüğü Yeni Güney Galler'i,
Eyalet Başbakanı Chris Minns ile ziyaret
etti. Her iki eyaletteki yangınlarda yakla-

şık 25 bin hektarlık alan
kül oldu. Avustralya'da
yangın söndürme çalışma-
ları devam ederken ülkenin
güneydoğusunda şiddetli
yağışlar sürüyor ve yetkili-
ler su taşkınlarına karşı
hazırlıklı olunması konu-
sunda uyarıda bulundu.
Victoria Eyaleti Acil
Durum Hizmetlerinden
yapılan açıklamada, bölge
sakinlerine "Sel esnasında
araç kullanmayın, bu vere-
ceğiniz son karar olabilir"
uyarısı yapıldı. AA
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
00:15 3'te 3
01:30 Seksenler
03:40 Diriliş Ertuğrul
05:45 İncir Ağacı
07:00 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
15:45 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi Düşen Ağlamaz

06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

00:15 Ömer

02:30 Güzel Köylü

04:30 Aramızda Kalsın

07:00 Benim Tatlı Yalanım

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:30 Dizi

16:00 Güzel Köylü

18:15 Star Haber

19:00 Çok Güzel Hareketler 2

20:00 Dizi

06:00 Haber Bülteni
07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
13:00 Gün Ortası
13:45 Haber Bülteni
14:40 Haber Bülteni
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta

00:15 Arka Sokaklar
02:45 Poyraz Karayel
04:45 Güneşi Beklerken
07:00 Küçük Ağa
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Dilek Taşı

00:20 Safir
03:20 Mutfak Bahane
05:20 Bir Küçük Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak

06:00 Kefaret

07:45 İlker Karagöz İle

Çalar Saat Hafta Sonu

10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 En Hamarat Benim

15:00 Bu Tabak Kimin?

17:30 Adım Farah

19:00 Selçuk Tepeli ile FOX Ana

Haber

20:00 Adım Farah

23:45 Hudutsuz Sevda

00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Müge ve Gülşen'le 2. Sayfa
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef Türkiye All Star
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

01:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile Ana 
Haber Bülteni
20:00 Eşit Ağırlık

00:45 Kızılcık Şerbeti
03:30 Yakın Mesafe
05:30 Gelsin Hayat Bildiği Gibi
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Avanak Abdi
21:45 Aile

01:15 Nedir Ne Değildir?
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Güne Bakış
13:00 Gün Ortası
15:00 Haber Hattı
17:00 HT 360
17:15 Ekosistemlere Yeni Bakışlar
18:00 HT 360
19:00 Ana Haber
20:45 Habertürk Gündem

07:00 Güne Başlarken
08:50 Laf Aramızda 
13:00 Öğle Bülteni 
16:35 NTV'ye Sorun Çalışma Hayatı
18:40 Laf Aramızda
19:15 Ceyda Düvenci İle Bambaşka
Sohbetler
20:00 Ana Haber
21:00 Ahmet Mümtaz Taylan 
İle Empati
23:00 Bugün Yarın

Birol Güven’in
‘Yatak Odası Diya-
logları’ kitabından

uyarlanan, 'Yatak Odası Sır-
ları' oyunu, yenilenen met-
niyle tiyatro severlerle
buluşuyor. Serdar Akkaya ve
Güven Kıraç’ın yapımcı ola-
rak yer aldığı, Vigor Kültür
Sanat ve Yol Yapım’ın ya-
pımcılığını üstlendiği oyunun
prömiyeri, 12 Ekim’de Baba
Sahne’de gerçekleşecek.
Güven Kıraç, Melda Gür ve
Melda Narin Güler’in rol al-
dığı oyunun yönetmen koltu-
ğunda, aynı zamanda projeyi
oyunlaştıran Galip Erdal
oturuyor. “Mutsuz bir ilişki-
nin nedeninin mutsuz bir cin-
sellik mi; yoksa mutsuz bir
cinsellik, mutsuz bir ilişkinin
sonucu mu?” sorusu üzerin-
den yatak odasında olup bi-
tenleri komik ve eğlenceli bir
üslupla anlatıldığı oyunda
Güven Kıraç ve Melda Gür

izleyicilere, yastık altındaki
sırların su yüzüne çıktığı eğ-
lenceli bir gece vaat ediyor.
Oyun, önce 21 Ekim’de
KKM Gönül Ülkü ve Ga-
zanfer Özcan Sahnesi’nde
daha sonra İstanbul’da farklı
sahnelerde seyircilerle bulu-
şacak.
Oyunun konusu

Hayattaki sorunların yatak
odasından kaynaklandığı ya
da yatak odasındaki sorunla-
rın hayatın tümünden kay-
naklandığı problemi yumurta
tavuk olayına dönüşüp, çift-
lerin hayatını zehir ediyor.
Teknoloji sayesinde, birbirini
duymayan, görmeyen, kokla-
mayan ve birbirine dokun-
mayan insanların
salonlarında olup bitenlerden
haberdarız.  Mutfak kavgala-
rını da paylaşıyoruz.  Ama
yatak odaları; gerçek tartış-
maların da gerçek uzlaşmala-

rın da yaşandığı asıl yerler
oraları, oralarda neler olup
bitiyor? Yoksa asıl sorun da
asıl çözüm de orada mı gizli?
Mutsuz bir ilişkinin nedeni
mutsuz bir cinsellik mi yoksa
mutsuz bir cinsellik, mutsuz
bir ilişkinin sonucu mu?  Bu
oyunda sizlere yatak odala-
rında olup bitenleri komik ve
eğlenceli bir üslupla anlat-
maya çalışılıyor. Bazı sahne-
leri abartılı bulabilirsiniz ama
birçoğunda kendinizi ve
kendi yatak odanızı bulacağı-
nızı düşünüyoruz.

YATAK ODASI SIRLARI

2023 yılının temmuz ayında bak-
teriyel enfeksiyon nedeniyle ölüm-
den dönen ve yoğun bakımda
tedavi gören Madonna'nın, o
dönem ertelemek zorunda kaldığı
dünya turnesine başlayacağı öğ-
renildi. Tedavi sürecini atlatan
ünlü şarkıcı, 'Celebration' (Kut-

lama) adını verdiği turnesine baş-
lıyacağını duyurdu. Sosyal medya
hesabından yayımladığı fotoğraf-
lara, "Şimdi yükleniyor. Madonna
Celebration Turnesi" notunu düşen
Madonna, hayranlarının turnenin
başlaması yönündeki dileklerini
içeren mesajları da paylaştı.

K adıköy Belediyesi, Cumhuriyet’in 100.
yıl dönümünü birbirinden özel etkin-
liklerle kutlamaya devam ediyor. Ger-

çekleştirdiği çalışmalar ve sunduğu
imkânlarla Türkiye’de kültür ve sanat faali-
yetlerinin merkezi haline gelen Kadıköy,
Cumhuriyet’in 100. yıl dönümü etkinlikleri
kapsamında özel bir konsere ev sahipliği
yaptı. Kadıköy Belediyesi, Cumhuriyet’in
100. yılına özel olarak Türkiye’nin en önemli
bestecilerinden Turgay Erdener’e ve şair
Turgay Fişekçi’ye bir eser hazırlamaları için
teklifte bulunmuştu. Kadıköy Belediyesi’nin
siparişiyle hazırlanan ve Cumhuriyet’in 100
yılını anlatan Türkiye adlı o eser, geçtiğimiz
akşam Süreyya Operası’nda ilk kez müzikse-
verlerle buluştu. 

100 kişilik orkestra

Kadıköy Belediye Başkanı Av. Şerdil Dara
Odabaşı’nın ev sahipliğinde sanat ve siyaset
dünyasından birçok özel konuğun katıldığı
konserde, yaklaşık 100 kişiden oluşan orkes-
tra ve koro, Türkiye adlı rapsodik kantatı ilk
defa seslendirdi. Cumhuriyet’in 100. yılına
özel hazırlanan eser, Süreyya Operası’nı dol-
duran müzikseverlerden büyük beğeni top-
ladı. Konserde ayrıca Cumhuriyet tarihinin iki
değerli bestecisi Ferit Alnar ve Ferit Tüzün’ün
eserleri de icra edildi.  Konser öncesi açıkla-
malarda bulunan Kadıköy Belediye Başkanı
Av. Şerdil Dara Odabaşı, “Kaynakları ölçü-
sünde Türkiye’nin kültüre ve sanata en çok
destek veren kamu kurumları arasında yer
alan Kadıköy Belediyesi olarak böyle bir ik-
limde, gelecek yüzyıla dair vizyonumuzu or-
taya koyarken cumhuriyet değerlerine sahip
çıkmanın gururunu yaşıyoruz” dedi. 

Yaşasın Cumhuriyet

Cumhuriyet’in 100. yılı şerefine bestelenen
Türkiye adlı eserin Süreyya Operası’nda icra
edilmesinin önemine de vurgu yapan Odabaşı,
“Cumhuriyetimizin 100. yılı etkinlikleri kapsa-
mında Türk aydınlanmasının, modernleşmesi-
nin sembolü olan bir mekanda, Süreyya
Operası’nda son derece anlamlı bir konser
için bir araya geldik. Bu sahne, geçmişten bu-
güne bize emanet; bizim de geleceğe miras
bırakacağımız çok özel bir mekan” diye ko-
nuştu. Odabaşı konuşmasını “Yaşasın Cumhu-
riyet, Yaşasın Cumhuriyet, yaşasın Mustafa
Kemal Atatürk” sözleriyle sona erdirdi.

Unutturmayacağız

Türkiye adlı rapsodik kantatı besteleyen
Turgay Erdener, Kadıköy Belediyesi’nin 

böyle bir eserin hazırlanması için kendisine
teklif ilettiğinde çok duygulandığını ifade
etti. Erdener, “Türkiye’de kültüre, sanata
dost bazı belediyeler var. Kadıköy Beledi-
yesi bunların başında geliyor. Sürekli kül-
türe ilişkin projeler, iyilikler üretme
peşinde. Konser sırasında da orkestranın
arkasında yansıtılan çok güzel görüntüler
görecek seyirciler. En başta Cemal Reşit
Rey üstadımız olmak üzere Adnan Saygun,
Ulvi Cemal Erkin,   Necil Kazım Akses’ten
bendenize kadar uzanan bestecileri görüyo-
ruz arkada. Kadıköy Belediyesi burada
demek istiyor ki biz klasik müziği üretmeye
çalışan bestecilere sahip çıkıyoruz. Bunları
unutturmayacağız, unutmuyoruz diyor. 
Bu, korkunç duygulandırıcı bir şey benim
açımdan” diye konuştu.

100’UNCU YILA 
OZEL KONSER
Kadıköy Belediyesi’nin Cumhuriyet’in 100. yılına özel hazırlattığı Türkiye adlı klasik
müzik eseri, Süreyya Operası’nda gerçekleştirilen konserle ilk defa dinleyiciyle buluştu.
Konser öncesi açıklamalarda bulunan Kadıköy Belediye Başkanı Av. Şerdil Dara Oda-
başı, “ Yaşasın Cumhuriyet, Yaşasın Cumhuriyet, yaşasın Mustafa Kemal Atatürk” dedi

DÜNYA TURNESİNE 
CIKIYOR

Güven Kıraç ve Melda Gür, ‘Yatak Odası Sırları’ oyunuyla
12 Ekim’de Baba Sahne’de ilk kez izleyici karşısına çıkacak
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Mauro Icardi
uçuşa geçti!

temsilcimiz Galatasaray, UEFA Şampiyon-
lar Ligi A Grubu 2. hafta mücadelesinde dep-
lasmanda karşılaştığı Premier Lig devi
Manchester United'ı 3-2 mağlup etmeyi ba-
şardı ve Old Trafford'da tarihi bir zafer elde
etti. Galatasaray'a galibiyeti getiren golleri 23.
dakikada Wilfried Zaha, 71. dakikada Kerem
Aktürkoğlu ve 81. dakikada Mauro Icardi attı.
Manchester United'ın golleri ise 17. ve 67. da-
kikalarda Rasmus Hojlund'dan geldi. Manc-
hester United deplasmanında 78. dakikada
kullandığı penaltıyı dışarı atarak gole çevire-
meyen Icardi, 81. dakikada karşı karşıya po-
zisyonda Onana'yı mağlup ederek hem
müsabakanın skorunu belirledi hem Paul
Scholes'u utandırdı. Mücadele öncesinde de-
ğerlendirmelerde bulunan Paul Scholes, Ar-
jantinli yıldızı eleştirmişti. Scholes, "Mauro
Icardi iyi bir futbolcu değil" ifadelerini kul-

lanmıştı. Maçın son bölümlerinde sahneye
çıkan yıldız forvet, attığı galibiyet golüyle

Manchester United efsanesini sözlerine
pişman etti.

Fernandes çuvalladı

Paul Scholes'un yanısıra Manches-
ter United forması giyen Bruno
Fernandes de Galatasaray maçı
öncesinde yaptığı iddialı açıkla-
malara pişman oldu. Deneyimli
isim, hiçbir Türk takımının kendi-
lerinin temposuyla başa çıkama-
yacağını öne sürmüştü. Portekizli
futbolcu, "Evet şuan formda bir
takım değiliz ama Türkiye Ligin-
den bir rakip için özel olarak mo-
tive veya çalışma yapmadık.
Galatasaray'ı Avrupa'da herkes
tanır fakat lig temposu olarak bi-
zimle hiçbir Türk takimi başa çıka-
maz. Bu maç bizim çıkış maçımız

olacak" demişti.

Galatasaray forması giyen
Mauro Icardi, Manchester
United maçı öncesinde 
iddialı açıklamalarda bulu-
nan Paul Scholes ve Bruno
Fernandes'i utandırdı

Galatasaray, UEFA Şampiyonlar
Ligi A Grubu 2'nci maçında İngiliz
ekibi Manchester United'ı deplasmanda
3-2 mağlup etti. Karşılaşmanın ardın-
dan düzenlenen basın toplantısında
Galatasaray Teknik Direktörü Okan
Buruk açıklamalarda bulundu. Karşı-
laşmayı değerlendiren Buruk, ikinci yarı
daha iyi bir oyun ortaya koyduklarını
söyleyerek, "Maç öncesi planımız, dep-
lasmanda olmamıza rağmen kendi oyu-
numuzu oynamaktı. Maçın başından
sonuna kadar kendi oyunumuzu ortaya
koyduk. Karşımızda dışarıdan bakıldı-
ğında başarılı gözükmese de oyun ola-
rak iyi bir takım vardı. Fırsat
bulduklarında kalemize çok çabuk bir
şekilde geldiler. İstatistiksel anlamda da
iki takım adına benzer sayılar ortaya
çıktı. İkinci yarıyı daha iyi oynadığımızı
düşünüyorum. Daha çok rakip kaleye
gittik. Günün sonunda buradan kaza-

narak ayrılıyoruz. Bunun mutluluğunu
yaşıyoruz. Manchester United gibi bir
takımı burada yenmek hem bizim için
hem de Türk futbolu adına çok değerli"
diye konuştu.

Hiç maç kaybetmedik

Çok yoğun bir fikstürden kayıpsız geç-
tiklerini ifade eden Buruk, kadroya yeni
katılan oyuncuları hazırlamaya devam
ettiklerini söyleyerek, "Bu sene biz bir
değişime gittik. 11 tane yeni oyuncu-
muz geldi. Bu oyuncuları bir yandan
hazırlıyoruz bir yandan da yarışıyoruz.
Bu yarış içerisinde de kazanarak yolu-
muza devam ediyoruz. Hiç maç kaybet-
medik bu sene. Bu galibiyet de bize
önemli bir ivme sağladı. Hakim Ziyech
bugün yoktu. O da hazırladığımız
oyunculardan birisi. Bizim için 2
önemli maç oynadı. Ndombele'yi hazır-
lıyoruz, en iyi durumunda değil. 6 tane

üst üste maç oynadık. 7'nciyi oynayaca-
ğız. Oyuncularım bu dönemi çok net bir
şekilde atlattılar ve büyük bir mücadele
ortaya koydular" ifadelerini kullandı.

Planımızı hiç bozmadık

Karşılaşmada iki kere geriye düşmelerine
rağmen dizilişte değişiklik yapmadıkla-
rını ve oyun planına sadık kaldıklarını
aktaran Buruk, "Geriye düştüğümüzde
tabii ki Manchester'ın skoru daha da yu-
karı çekmesine dair bir korkumuz oldu.
Biz oyun planımızı hiç bozmadık. İki
kere beraberliği yakaladık. Penaltıyı ka-
çırdık. Rakibimizin 10 kişi kalması işi-
mizi daha da kolaylaştırdı. 3-2 yaptık
belki 4'üncü golü de atabilirdik. 10 kişi
kalmalarına rağmen onlara şans da ver-
dik. Skoru artırabilirdik ama gol de yiye-
bilirdik. İstediğimiz oldu. 4'üncü golü
atıp maçı daha erken de bitirebilirdik" di-
yerek sözlerini noktaladı. DHA

T emsilcimiz Galatasaray, UEFA Şam-
piyonlar Ligi A Grubu 2. hafta mü-
cadelesinde deplasmanda karşılaştığı

Premier Lig devi Manchester United'ı 3-2
mağlup etmeyi başardı ve Old Trafford'da ta-
rihi bir zafer elde etti. Galatasaray'a galibiyeti
getiren golleri 23. dakikada Wilfried Zaha, 71.
dakikada Kerem Aktürkoğlu ve 81. dakikada
Mauro Icardi attı. Manchester United'ın gol-
leri ise 17. ve 67. dakikalarda Rasmus Hoj-
lund'dan geldi.

İkinci sıraya yerleşti

Bu sonuçla puanını 4'e yükselten Galatasa-
ray, ikinci sıraya yerleşti ve gruptan çıkma ya-
rışından büyük bir avantaj yakaladı. Henüz
puanla tanışamayan Manchester United ise
son sırada yer aldı.
Sarı kırmızılı ekip, gruptaki bir sonraki ma-
çında 24 Ekim'de İstanbul'da Bayern Münih'i
ağırlayacak. Manchester United ise Kopen-
hag'la karşı karşıya gelecek. Şampiyonlar Li-
gi'nde bu sezon ilk galibiyetini alan
Galatasaray'da öne çıkan isimler Zaha,
Kerem Aktürkoğlu, Torreira, Sacha Boey ve
Mauro Icardi olurken birçok ilk yaşandı.

Okan Buruk tarihe geçti

Galatasaray, 2001/02'den (2. grup aşaması)
bu yana ilk kez bir Şampiyonlar Ligi gru-
bunda çıktığı ilk iki maçta yenilgi almadı.
İki kez geri düştüğü karşılaşmada Manc-
hester United'ı 3-2 mağlup eden Galata-
saray, Mart 2013'ten (3-2 vs Schalke)
bu yana deplasmanda skor dezavan-
tajı yaşadığı bir Şampiyonlar Ligi
maçından ilk kez galip ayrıldı. Ga-
latasaray, İngiliz ekibini Old Traf-
ford'da ilk kez mağlup ederken
Okan Buruk da sarı-kırmızılıların
başında Old Trafford'da galibi-
yet alan ilk teknik adam oldu.
Öte yandan Okan Buruk,
Manchester United'ı ikinci kez
mağlup etti. Başarılı teknik
adam, 2020-2021 sezonunda
Başakşehir'de de Manchester
United'ı İstanbul'da 2-1 mağlup
etmeyi başarmıştı.

Son beş maçta dört gol 

Avrupa kupaları tarihinde Türk
takımları adına attığı gollerin ta-
mamını deplasmanda kaydeden
oyuncular arasında en yüksek sa-
yıya ulaşan isim Kerem Aktürkoğlu
oldu.  Sarı kırmızılı takımın ilk golünü
kaydeden Wilfried Zaha, Burak Yıl-

maz'dan bu yana bir Şampiyonlar Ligi sezo-
nunun ilk iki grup maçında da gol katkısı sağ-
layan ilk Galatasaray oyuncusu oldu.
Galatasaray'ın Manchester United karşısında
galibiyet golünü kaydeden Icardi ise ilginç bir
istatistiğe imza attı. OPTA verilerine göre;
Şampiyonlar Ligi'nde çıktığı son beş maçta
dört gol atan Mauro Icardi'nin gollerinin ta-
mamında sarı kırmızılıları karşılaşmada öne
geçirdi.

Avusturya'yı geçtik

Türkiye'nin ülke puanı sıralaması açısından
da öneme sahip olan gecenin bir diğer ma-
çında ise Salzburg ile Real Sociedad karşı
karşıya geldi. Avusturya temsilcisi sahasında
İspanyol rakibine 2-0 mağlup olarak büyük
bir yara aldı. Bu sonucun ardından
Avusturya 30.400 puanda kala-
rak Türkiye'nin iki basa-
mak gerisinde 11.
sıradan kurtula-
madı ve puan
farkını ka-
patma
ya

da koruma şansından faydalanamadı. UEFA
ülke puanı sıralamasında Türkiye'yi takip
eden İskoçya’nın 5 takımından 3’ü yola
devam ediyor. Süper Lig'den ise sadece
Adana Demirspor, Avrupa’ya havlu attı. 11.
durumdaki Avusturya’nın da 5 ekibinden 2’si
elenmiş durumda. Bu açıdan da
iki rakibimize oranla
avantajlı durumda-
yız. Zira kalan
takımların
topladığı
puanlar,
en baş-
taki ka-
tılımcı

sayısına bölünüyor. Galatasaray'ın Manches-
ter United karşısında elde ettiği tarihi zaferin
ardından UEFA ülke puanı sıralamasında 9.
basamaktaki yerimizi sağlamlaştırdık. Old
Trafford'daki galibiyetin ardından ülke puanı
olarak 0.5 puan daha hanemize yazdırdık ve
34.350 puana yükselerek rakiplerimizle farkı

açmayı sürdürdük. Öte yandan Gala-
tasaray, 30.5 puanla kulüpler sıra-

lamasında 52. sıraya yükseldi
ve Başakşehir'i geçerek en

yüksek puana sahip tem-
silcimiz oldu. Türkiye,
UEFA ülke puanında
sezonu 10. sırada bitir-
meyi başarırsa 2024/25
sezonu Süper Lig
şampiyonu, 2025/26
sezonunda Şampiyon-

lar Ligi'ne direkt
olarak katılabi-

lecek.

AVRUPA FATIHI!
Temsilcimiz Galatasaray'ın UEFA Şampiyonlar Ligi'nde Manchester United'ı Old Trafford'da 3-2 mağlup etti. İki kez
öne geçen ev sahibi, Galatasaray'ın baskısına dayanamadı. Temsilcimiz karşılaşmada bir penaltı kaçırırken, galibiyeti
getiren gol 81. dakikada Mauro Icardi'den geldi. Bu galibiyetin ardından UEFA ülke puanı sıralaması da güncellendi

1- İngiltere: 90.303
2- İspanya: 77.489
3- İtalya: 73.426
4- Almanya: 71.481
5- Hollanda: 55.900
6- Fransa: 54.164
7- Portekiz: 49.316
8- Belçika: 39.200

9- TÜRKİYE: 34.350
10- İskoçya: 32.050
11- Avusturya: 30.400
12- İsviçre: 29.975
13- Sırbistan: 27.375
14- Danimarka: 27.200
15- Norveç: 26.875

Manchester United galibiyetinin ardından açıklama yapan Galatasaray Teknik Direktörü Okan
Buruk, "İkinci yarıyı daha iyi oynadığımızı düşünüyorum. Daha çok rakip kaleye gittik. Günün
sonunda buradan kazanarak ayrılıyoruz. Bunun mutluluğunu yaşıyoruz. Manchester United
gibi bir takımı burada yenmek hem bizim için hem de Türk futbolu adına çok değerli" dedi

TURKIYE KACINCI SIRADA?

Bizim icin cok değerliBizim icin cok değerliBizim icin cok değerliBizim icin cok değerliBizim icin cok değerliBizim icin cok değerli
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2 025 IHF erkekler dünya Şampiyonası Avrupa
elemeleri 1'inci Turu'nda italya ile Kasım ayında
2 maç yapacak olan A Milli erkek Hentbol Ta-

kımı, Ankara'da kampa girdi. 3-10 ekim tarihleri ara-
sında Cemal Kütahya Kamp eğitim Merkezi'nde kamp
çalışmaları yapacak olan milliler, Türkiye Hentbol Fede-
rasyonu (THF) Prof. dr. Yaşar Sevim Hentbol Salo-
nu'nda takım halinde antrenmana başladı. Kamp
çalışmaları kapsamında milliler, 6 ekim'de Irak ve 9
ekim'de Tunus milli takımları ile THF Prof. dr. Yaşar
Sevim Spor Salonu’nda birer hazırlık maçı yapacak.

Süreci anlattı

A Milli erkek Hentbol Takımı Başantrenörü Okan Halay,
takım kaptanı Samet Kanberoğlu ve sol oyun kurucu
Baran Nalbantoğlu, kamp süreci ve hedeflere ilişkin
açıklamalarda bulundu. italya maçları öncesi ilk ön ha-
zırlık devresini gerçekleştirdiklerini belirten A Milli
erkek Hentbol Takımı Başantrenörü Okan Halay, "20 ki-
şilik bir oyuncu kadrosuyla italya maçının birinci aşa-

masını burada yapacağımız antrenmanlar ve hazırlık
maçlarıyla tamamlayacağız. Bu ilk aşamanın özellikle
oyuncu grubumuzun hazırlık maçlarındaki durumunu
baz alarak ikinci aşamada 23 ekim'de başlayacağımız
ön hazırlığı atlatıp ikinci aşama için gösterge oluştura-
cağını düşünüyoruz. güzel bir oyuncu grubumuz var,
homojen bir oyuncu grubumuz var. Hedefimiz büyük.
2025 dünya Şampiyonası'na katılmak en büyük 
hedefimiz" dedi.

Güzel bir kamp dönemi

italya'nın son yıllarda altyapı ve üstyapıda çıkış yapan
bir takım olduğunu ifade eden Halay, "ikinci potun en
zor rakibiyle eşleştik diyebilirim ama tek hedefimiz bu-
radan çıkarak ikinci turda, Mart ayındaki maçlara katı-
labilmek. Irak ve Tunus ile hazırlık maçları yapacağız.
Takımımızın son durumunu görmek açısından bu hazır-
lık maçlarını yapmayı kar olarak nitelendiriyoruz. Takı-
mın özellikle hazır bulunmuşluk düzeyini ve yaptığımız
antrenmanların karşılığını görmek açısından önemli.

geçen kamplardan farklı olarak 2-3 oyuncumuzu milli
takım kampına dahil ettik. Onun dışında hepsi daha
evvel beraber kamp yaptığımız, milli takımın oyun dü-
zeyini bilen oyuncular. güzel bir kamp dönemine başla-
dık. inşallah emeklerimizin karşılığını alırız" diye
konuştu.

Destek bekliyoruz

daha önce hep grup aşamalarında oynandığını ama
şimdi sistemin değişerek birinci, ikinci ve üçüncü ön
eleme olduğunu kaydeden Halay, "italya'dan çıktıktan
sonra Mart ayında 2024 Avrupa Şampiyonası'nda ilk
aşamada elenen takımlardan biriyle eşleşeceğiz. Bu
oyuncu grubuyla italya'yı geçebileceğimize inanıyorum.
Önemli olan şeylerden bir tanesi Allah oyuncularımıza
sakatlık vermesin. Sakatlık dışında hiçbir korkumuz
yok. Herkesin güveni birbirine tam. Takım olarak inanı-
yoruz. Maç maç gideceğiz. 1 Kasım'da Sakarya'da
italya ile maçımız var. inşallah dolu tribünlerle Sakarya
seyircisini de desteğe bekliyoruz" ifadelerini kullandı

dün kampa başladıklarını ve takım olarak ne-
şelerinin yerinde olduğunu ifade eden Milli
takım kaptanı Samet Kanberoğlu, "güzel bir
kamp dönemi diliyorum. ilk olarak evimizde
sonra da deplasmanda italya maçlarıyla adım
adım giderek maçları kazanıp grup elemelerin-
deki rakiplerimizi bekliyor olacağız. Umuyorum
ki güzel kamp dönemi bizi bekliyor olacak.
Şu an hava gayet iyi. 20 kişi olarak
kampa başladık. 1 takım arkadaşımız
sakat, 1 takım arkadaşımız yurt dı-
şında, yakın zamanda aramıza ka-

tılacak. Hedefimiz maç maç gitmek. ilk maçta
Sakarya'da güzel bir atmosfer bizi bekliyor ola-
cak. dünya şampiyonası elemelerine gitmek
istiyoruz" dedi. Milli takımın başarılı sol oyun
kurucusu Baran Nalbantoğlu ise kamp dönemi-

nin yoğun başladı-
ğını söyledi.

italya
ma-

çına

olabildiğince iyi hazırlanmak istediklerini kay-
deden Nalbantoğlu, "güçlü bir rakip. Son yıl-
larda Avrupa ekolüne ayak uyduran, güçlü ve
kaliteli oyuncuları olan bir takım. daha iyi çalı-
şarak, onları iyi analiz ederek maçta galibiyet
alacağımıza inanıyorum. Burada antrenmanda
ne kadar bir arada çalışsak da hazırlık maçları
bunları göstermemiz anlamında çok önemli.
Bu bizler için çok önemli. Burada Irak ve Tunus
ile hazırlık maçlarımız olacak. Çalıştığımız tak-
tikleri elimizden geldiğince sahaya yansıtmaya
çalışacağız" diye konuştu.

20 KiŞi OLARAK KAMPA BAŞLADIK

HEDEFIMIZ
BUYUK!
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Parayı geri
ödeyecek!
Amerikan 1. Futbol Ligi (MLS) ekiplerinden Chicago Fire, Lionel
Messi'nin sakatlığı nedeniyle oynamama ihtimali bulunan Inter
Miami ile yapacakları maçta satılan bilet fiyatlarının bir kısmını,
taraftarın stada gelmesi halinde geri ödeyecek
LionEL Messi, ABD futbolunun
popülerleşmesine etkisini sürdü-
rüyor. Inter Miami'de sakatlığı
nedeniyle son 3 maçtır forma gi-
yemeyen yıldız futbolcunun bu
durumu, bilet fiyatlarında teşvike
gidilmesine yol açtı. Bugüne
kadar bir maçta en fazla 37 bin
seyirciye ev sahipliği yapan Chi-
cago Fire, yarın Inter Miami ile
oynayacağı lig maçı için şimdi-
den 61 binin üzerinde bilet sattı-
ğını duyurdu. Messi'nin maçta
forma giymemesi halinde tri-
bünlerin boş kalmasından çeki-
nen ABD ekibi, yarınki maça
bilet alan seyircilerin her birine,
stada gelmesi halinde 50 dolar
geri ödeme yapacak. Chicago
Fire, stada gelecek seyircilerden
talep gelmesi halinde, gelecek se-
zonun kombine bilet fiyatında
ise 250 dolar indirime gidecek.
Bu teşvikler, Messi'nin maçta

forma giymesi halinde de
uygulanacak.

11 gol ve 5 asist

Chicogo Fire Kulübünden yapı-
lan açıklamada, "Lionel Mes-
si'nin yarınki maçımızda oynayıp
oynayamayacağı konusu, belir-
sizliğini koruyor. Farklı faktörler
nedeniyle bir oyuncunun maçta
oynamasını asla garanti edeme-
yiz ve bu durumun onu izlemek
için tribünlere gelen taraftarı-
mızda büyük hayal kırıklığına
yol açacağının farkındayız.
Yarın, ilk kez Chicago Fire maçı
izlemeye gelecek birçok seyirci
olduğunu fark ettik. Onları hoş
karşılamak adına, böyle bir fırsat
sunmaya karar verdik" ifadeleri
kullanıldı. Bu sezon Inter Miami
formasıyla 12 maçta görev alan
36 yaşındaki Messi, 11 gol ve 5
asistlik performans sergiledi.

3 oyuncu 
geri döndü
Trabzonspor, deplasmanda oynayacağı Adana Demirspor maçı
hazırlıklarına devam etti. Bordo mavili takımda önceki gün idmana
çıkmayan Kourbelis, Fountas ve Teklic dünkü idmana katıldı
SüpEr Lig’in 8’inci haftasında
Adana Demirspor’a konuk ola-
cak Trabzonspor müsabakanın
hazırlıklarına tek idmanda devam
etti. Mehmet Ali Yılmaz Tesis-
leri’nde teknik direktör Nenad
Bjelica yönetiminde saat 11.00’de
idman yapan bordo mavililer, an-
trenmanın ilk bölümünde dina-
mik ısınma ve el topu çalışması
gerçekleştirdi. Rondo çalışması
ve dar alanda oyunlarıyla devam

eden antrenman sonuçlandırma
çalışmasıyla tamamlandı. Ayak-
larına aldıkları darbe nedeniyle
dünkü çalışmalara katılmayan
Kourbelis, Fountas ve Teklic
bordo mavililerin bugünkü idma-
nına katılarak takımla çalıştı.
Trabzonspor, deplasmanda oy-
nayacağı Adana Demirspor maçı
hazırlıklarını bugün saat 14.00
idmanıyla tamamlayarak
Adana’ya gidecek.  DHA

Başvurumuz kabul edildi
UEFA, Türkiye'nin EURO 2028 adaylığından çekildiğini, İtalya ile EURO 2032'yi
ortaklaşa düzenleme başvurusunun ise değerlendirmeye alındığını duyurdu

UEFA'dAn yapılan açıklamaya
göre, Türkiye'nin EURO 2028
adaylığından çekilmesi yönün-
deki başvurusu kabul edildi. Tür-
kiye ile İtalya'nın EURO 2032'ye
ortaklaşa ev sahipliği yapma baş-
vurusu ise değerlendirmeye
alındı. Türkiye'nin çekilmesinin
ardından, EURO 2028'in ev sa-
hipliği için Birleşik Krallık ve İr-
landa Cumhuriyeti'nin ortak
adaylığı karşısında rakip kal-
madı. UEFA'nın, 10 Ekim Salı
günü İsviçre'nin Nyon kentinde
düzenleyeceği yönetim kurulu
toplantısının ardından EURO
2028'de ev sahibinin belirlenmesi
ve EURO 2032 adayları konula-
rında nihai kararını duyurması
bekleniyor. Türkiye Futbol Fede-
rasyonu, EURO 2032 adaylık
başvurusunun kabul edilmesi
durumunda EURO 2028 adaylı-
ğından çekileceğini önceden du-
yurmuştu.  AA

Onlar sadece futbolcu değil!
Süper Lig’de cuma günü oynayacakları Trabzonspor maçının
hazırlıklarını sürdüren Adana Demirspor’da teknik direktör Patrick 
Kluivert, “Makinelerle değil insanoğluyla çalışıyoruz. Onun için iletişim
en önemli şeylerden biri. Onlar sadece bir futbolcu değiller” dedi.
Ligde geçen hafta sahasında ağırladığı
Alanyaspor’u 4-0 yenerek üç puanı hane-
sine yazdıran Adana demirspor’da cuma
günü oynayacakları Trabzonspor maçının
hazırlıkları devam ediyor. Mavi lacivertli
ekibin teknik direktörü Patrick Kluivert, te-
sislerdeki antrenman öncesi basın men-
suplarına açıklamalarda bulundu.
Beşiktaş ve Alanyaspor’u yendikleri için
çok mutlu olduklarını söyleyen
Kluivert,”iyi bir çizgide ilerliyoruz. doğru
çalışmaları yaparak devam ediyoruz.
Böyle sürmesi için elimizden gelen her
şeyi yapacağız. Takımımızda durumlar
gayet iyi. Trabzonspor maçı için hazırlığı-
mız devam ediyor. Rakiplerimiz, kendi sa-
hamızda onlara ne kadar zorluk

yaşatabileceğimizi biliyorlar. Milli takım
arasında form açısından herhangi bir kay-
bımız olacağını düşünmüyorum. Çünkü
öyle bir takımız ki herkes nasıl devam et-
mesi gerektiğini biliyor” dedi.
Takım içinde iyi bir iletişim kurulduğunun
ve bunun huzurlu çalışmalarına olanak
sağladığına dikkat çeken Kluivert, “günün
sonunda baktığınızda biz makinelerle
değil insanoğluyla çalışıyoruz. Onun için
iletişim en önemli şeylerden biri. Onlar
sadece bir futbolcu değiller. Her birinin
kendine göre hayatı, sorunları var. en iyi
şekilde iletişim kuruyoruz ki antrenmana
yüzlerinde bir gülümsemeyle gelsinler is-
tiyoruz. Çünkü mutlu geldiklerinde çalış-
malar en yüksek seviyeye çıkıyor.  dHA
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K adıköy Belediyesi “Satın
alma, sahiplen” sloganıyla
başlattığı projesiyle Kadı-

köy Belediyesi Geçici Hayvan
Bakım Evi'ndeki hayvanlara yuva
bulmak için çalışma başlattı.
Nakım evinden köpek sahiplenen
Başak Kuş, görme engelli köpeği
için ev kiraladı. 14 yıldır Kadı-
köy’de annesi ve 3 köpeğiyle bir-
likte yaşayan Kuş, Kadıköy
Belediyesi Geçici Hayvan Bakım-
evi’nde tanıştığı görme engelli kö-
peği sahiplenmek için aylardır ev
aradığını söyledi. Görme engelli
köpeğinin yaşam standartlarına
uygun ev bulmakta zorlandığını
belirten Kuş, “6 aydır onun için ev
arıyordum ama bulamıyordum.
Hem fiyatlar malum, hem bahçe
katı olmalıydı. İnsanlar da böyle
bir amaç için kiralık vermiyor. So-
nunda burayı buldum. Eşya koy-
madan, bu evde sadece onun için
bir yaşam alanını düzenledik.
Şimdi çok rahat” dedi.

Birbirimize bağlandık

Erken yaşlarda geçirdiği rahatsız-
lık sonucu görme yetisini kaybe-
den Güneş’in hem eşyalı bir evde
hem de diğer köpeklerle birlikte
yaşamasının uygun olmadığını
söyleyen Başak Kuş, “Eskiden
kötü koşullara sahip başka bir ba-
rınaktaymış. Oradan alınıp Kadı-
köy Belediyesi’nin barınağına
getirilmiş daha iyi şartlara sahip
olduğu için. Bir gün Kadıköy Bele-

diyesi’nin Geçici Hayvan Bakım-
evi’ni ziyarete gitmiştim. Hayvan
sahiplenme gibi bir şey aklımda
hiç yoktu. Sonra bir köşede Gü-
neş’i gördüm. Bazen onu gezdir-
meye çıkarıyordum. Sonra bir
baktım aşırı derecede birbirimize
bağlandık. Sahiplenmek istedi-
ğimde ailem önce karşı çıktı ama
bir şekilde kabul ettiler” diye ko-
nuştu. 

Hayvanları seviyorum

Köpeği için başka bir ev kirala-
maya karar verdiğinde ailesinin ve
arkadaşlarının tepki gösterdiğini
de söyleyen Kuş, “Ailem, akrabala-
rım, çevrem ‘Bu kadarı da fazla’
diyor. Ben tek başıma mücadele
ediyorum. Tüm yaşamım onların
üzerine kurulu. Çocuk yaştan iti-
baren ben en kötü şartlardaki hay-
vanları sahiplendim. Hayvanları
çok seviyorum” dedi. Her gün kö-
peklerine vakit ayırmak için çok
yoğun bir mesai harcamak zo-
runda kaldığını da kaydeden Kuş,
“Güneş’le kalıyorum geceleri bu
evde. Sabah erkenden onu dışarı
çıkarıyorum. Diğer evim de 10 da-
kika mesafede. Sonra oraya gidi-
yorum, diğer köpeklerimi gezmeye
çıkarıyorum. İşten geldikten sonra
da bu süreç bu şekilde devam edi-
yor. Gece üçte ancak uyuyabiliyo-
rum” açıklamasında bulundu. 

Kimseye veremedim

Güneş’ten önce sahiplendiği diğer 

üç köpeğiyle nasıl tanıştığını da
anlatan Kuş, “Bir köpeğimi
İzmir’de bir barınaktan sahiplen-
dim. Diğerini İstanbul’da sokakta
tesadüfen gördüm, yürüyemi-
yordu. Tedavisini yaptırıp sahip-
lendim. Bir diğerini de İzmir’de
yolda görüp sahiplendim. Hepsini
önce sahiplendirme arayışına gir-
dim ama çok bağlandığım için
kimseye veremedim” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

istanbul Valiliği, em-
niyet, jandarma ve za-
bıta ekipleri tarafından
sokakta yaşayan kişilere
yönelik 39 ilçede uygu-
lama başlattı. Yapılan
uygulamalarda sokakta
yaşayan 287 kişi, kamu
kurum ve kuruluşlar ta-
rafından evsizler için
oluşturulan merkezlere
yerleştirilmeye başlandı.
Sağlık problemleri olan
kişişer tedavi altına alı-
nırken rehabilitasyon
süreci de başlatıldı. Vali-

lik aynı zamanda bu ki-
şileri meslek edindirme
kurslarına alınması için
de çalışma başlattı. Vali-
lik tarafından yapılan
uygulamaya Fatih ve
Eyüpsultan'daki bazı
sivil toplum kuruluşları
da destek vermek için il-
gili yerlere başvuruda
bulundu. Öte yandan
valilik tarafından sokak-
taki kişileri görenlerin
112 ihbar hattına bildi-
rilmesi için uyarılar 
yapıldı. DHA

KoPEgıNE EV 
ÜnlÜ şarkıcı Zeynep Bastık, müzik ka-
riyerinden ve reklam gelirlerinden elde
ettiği kazancı gayrimenkul yatırımına
dönüştürmeye devam ediyor.
Birkaç yıl önce Urla’da
muhteşem bir çiftlik
alan Bastık, gözlerini
yurt dışına çevirdi ve

bu kez Atina’da bir ev satın aldı. Hürri-
yet'in haberine göre Bastık'ın aldığı evin
fiyatı 300 bin Euro civarında. Güzel

şarkıcı Atina’daki yeni evi, hem ya-
tırımlık bir gayrimenkul olarak

değerlendirecek hem de sev-
dikleriyle keyifli tatiller 
geçirebilecek.

306 kişilik koltuk kapasitesine
sahip olan Şehir Tiyatroları Beylik-
düzü Yakuplu Rasim Öztekin Sah-
nesi, Beylikdüzü Fatih Sultan
Mehmet Kültür ve Sanat Merkezi
içinde yer alıyor. 17 bin metrekare
alan üzerine kurulu Beylikdüzü Fatih
Sultan Mehmet Kültür ve Sanat
Merkezi’nde; kütüphane, etüt mer-
kezi, gençlik merkezi, dans, tiyatro ve
müzik atölyeleri, çocuk sineması,
çocuk kütüphanesi, çok amaçlı salon,

tiyatro salonu, eğitim merkezi, çocuk
yuvası, pazar yeri, spor salonu, psiko-
log ve danışmanların yer aldığı psiko
sosyal destek merkezi yer alıyor.

Program belli oldu 

Rasim Öztekin Sahnesi'nin ekim ayı
programıda belli oldu. Ekim ayında,
Oscar, Sen İstanbul'dan Daha Gü-
zelsin ve Gidiş Dönüş Moskova
oyunları sahne alacak. Oscar 6, 7
Ekim 2023 tarihlerinde Beylikdüzü

Yakuplu Rasim Öztekin Sahne-
si’nde olacak. Sen İstanbul'dan
Daha Güzelsin 21 Ekim'de sahne-
lenecek. Alexander Galin’in yazdığı,
Hale Kuntay’ın çevirdiği, Engin
Gürmen’in yönettiği oyunda Aybar
Taştekin, Ayşe Nurseli Tırışkan Ak-
pınar, Esra Ülger, Hikmet Kör-
mükçü, Mahperi Mertoğlu, Zihni
Göktay'ın rol aldığı Gidiş Dönüş
Moskava ise 28 Ekim'de perde 
diyecek. BARIŞ KIŞ

İstanbul Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın yeni sahnesi Beylikdüzü’nde
açılıyor. Usta oyuncu Rasim Öztekin’in adını taşıyan sahne, cuma günü 14.00’te
Ekrem İmamoğlu’nun da katılacağı törenle İstanbulluların kullanımına sunulacak. 

ATINA’YA
YATIRIM!

Kadıköy’de barınaktan görme engelli bir köpek sahiplenen Başak Kuş, uygun yaşam koşullarını
sağlamak için köpeğine ev kiraladı. Kuş, “Hem köpek görme engelli olduğu için hem de diğer
köpeklerimle birlikte rahatsız olmasın diye tamamen onun için ev tuttum. Ailem, akrabalarım,
çevrem ‘Bu kadarı da fazla’ diyor ama ben tek başıma mücadele ediyorum” diye konuştu

KıRALADı!

Beylikdüzü’nde
tiyatro zamanı

Otellere yerleştiler
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